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Е САД 
НЕЋУ НИ 
КАКО ЈА 
ХОЋУ

КОМЕНТАР

Баш нећу! Ето! Има оних 
који хоће, знам их. Хоће 
свашта. Возати те испраз-
ним обећањима ко на 
рингишпилу, па ако им 
се ћефне,  заврте га само 
у супротну страну. А теби 
се врти у глави. Неријет-
ко и повраћа. И тако по ко 
зна који пут кажем себи, 
ма нећу. Постављам себи 
бројна питања. Зашто 
увијек идемо у рикверц, 
или углавном идемо у том 
правцу? Ко је крив? Јесам 
ли ја? Јесу ли они други? 
Зашто се вртимо у круг и 
не постављамо јасна пи-
тања? Зашто никад не до-
бијемо јасне одговоре? Да 
ли је дошло крајње неко 
вријеме да трансформи-
шемо мозгове? И конач-
но да ли може поштено? 
Гдје смо изгубили ону 
неопходну дозу срама за 
било шта што радимо? За-
што подмећемо, лажемо, 
клеветамо, бјесомучно 
покушавајући уништити 
нешто што има изгледа 
да буде лијепо и коректно. 
Докле мржња код поједи-
них људи, само зато што 
не могу себи признати да 
су неспособни. Ево пишем 
великим словима. НЕ-
СПОСОБНИ. Свој нерад и 
неспособност вјешто (или 
ипак не) скривају у по-
ступцима испуњеним мр-
жњом, омаловажавањем 
бољег од себе. И опет пи-
тање, ама зашто? Зар нисте 
научили да се искреним 
трудом може свашта нау-
чити. Да у животу пролазе 
добро и просјечни. Нажа-
лост, морам признати да 
нису. Бар ове које знам. И 
онда себи кажем,  ма до-
кле да оправдавам нељуд-
скост. Мржњу. Пакост. Гдје 
су људи заборавили ону 
искру, која нас је некад 
везивала, гдје је душа? 
Све се претворило у мате-
рију. Чини ми се већина 
заборавила на радост. На 
трачке среће. И кад то све 
видиш,  шта преостане? 
Само једно. Оно с почетка. 
Е сад нећу ни како ја хоћу. 
Баш нећу!

OБИЉEЖEН СВJETСКИ 
ДAН ВOДA

Свjeтски дaн вoдa, 22. мaрт, приjeдoрски  “Вoдoвoд”  oвe 
гoдинe oбиљeжиo je бeз уoбичajeнe aкиjцe  чишћeњa и 
уклaњaнa oтпaдa у зoни oкo бунaрa у Tукoвимa. Из oвoг 
прeдузeћa кaжу дa тo знaчи дa су тaквe aкциje и aпeли 
грaђaнимa урoдлили плoдoм, тe дa сe пoбoљшaлa свиjeст o 
знaчajу чувaњa извoриштa питкe вoдe.
„Сви зajeднo мoжeмo учинити мнoгo миjeњajући нaчин 
нa кojи кoристимo вoду и кaкo сe o њoj бринeмo. У свиjeту 
милиaрду људи имa прoблeм сa питкoм вoдoм. Mи имaмo 
привилeгиjу дa живимo у пoднeбљу у кojeм су истрaживaњa 
пoкaзaлa дa имaмo зaлихe вoдe зa нaрeдних 100 гoдинa„ ,  
рeкao je Зoрaн Mикић, рукoвoдилaц службe зa прoизвoдњу 
и дистрибуциjу вoдe
Oн je нaпoмeнуo дa je вoдa кojу из бунaрa црпи приjeдoрски 
„Вoдoвoд“изузeтнo квaлитeтнa, тe дa дo крajњих кoрисникa 
дoлaзи уз минимaлнe трeтмaнe.
„Вoдa je увиjeк испрaвнa зa пићe. Свaкoднeвнo je 
кoнтрoлишeмo у нaшoj лaбoрaтoриjи, кao и у лaбoрaтoриjaмa 
Иснтитутa зa jaвнo здрaвствo РС „нaвeo je Mикић.
Из „Вoдoвoдa“ су joш jeднoм пoзвaли грaђaнe дa сe прeмa 
вoди oднoсe oдгoвoрнo. 
Свjeтски дaн вoдa oвe гдoинe oбиљeжaвa сe пoд мoтoм 
„Буди прoмjeнa кojу жeлиш дa видиш у свиjeту“. Oвaj дaн 
устaнoвљeн je 1993. гoдинe, рeзoлуциjoм УН-a, a циљ je 
скрeтaњe вaжнoсти зaштитe вoдa, тe нa нeдoстaтк питкe 
вoдe у мнoгим крajeвимa свиjeтa.

На објекту Дjечијег вртића "Радост" 
у Приједору замијењена је вањска 
столарија, а за ту намјену из буџета 
Града Приједора издвојено је 
115.000 КМ. 
Из ове предшколске установе 
напомињу да је много тога урађено 
и у претходном периоду, али да 
је ово један од најзначајнијих 
пројеката.
"Асфалтирали смо све приступне 
стазе нашим објектима, реновирали 
игралиште у централном објекту, 
изградили нова игралишта у 
вртићима "Ђурђевак" и "Палчић" 
у Омарској. Реновирали смо сва 
купатила у вртићу "Ђурђевак" на 
Уријама. И, најзначајнији пројекат 
јесте замјена вањске столарије 
на вањском објекту централног 
вртића", рекла је директор Дјечијег 
вртића "Радост", Татјана Брдар.
Ово ће значити и боље услове за 
боравак малишана у вртићу, што 
посебно радује родитеље.
"Подржавамо сваку активност 

која се тиче унапређења боравка 
наше дјеце у вртићима. Град је до 
сада показао да је пријатељ дјеце 
и да ради на унапређењу њиховог 
квалитетнијег одрастања. Улагање 
у васпитно-образовне установе 
је улагање у будућност нашег 
града", сматра Горица Јаковљевић, 

предсједник Савјета родитеља.
Градски вртић обишао је и 
градоначелник. Слободан 
Јавор тврди да Град велику 
пажњу посвећује најмлађим 
становницима. Најавио је да ће 
наредних дана бити расписан 
тендер за изградњу новог објекта 
вртића на Пећанима.
"Дјечији вртић ће бити за 220 
малишана, простире се на 2.200 
квадратних метара, напокон смо у 
буџету обезбиједити 3,2 милиона 
КМ, тако да су испуњени сви 
предуслови", истакао је Јавор.

Гордана Каурин

Јавор  додаје да Град има добру 
сарадњу са приватним пред-
школским установама, те да је 
за субвенције за боравак дјеце 
у овим установама из градског 
буџета издвојено 250.000 КМ.

Текст: Бранка Дакић

Текст: З. Јелић

За замјену столарије на објекту вртића издвојено 115.000 КМ

УСКОРО ТЕНДЕР ЗА ИЗГРАДЊУ 
ВРТИЋА НА ПЕЋАНИМА

Градоначелник у обиласку вртића

Бољи услови за боравак дјеце
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Према подацима Завода за 
запошљавање Републике 
Српске скоро 34.000 жена је 
незапослено. У Приједору 
је без посла 1.278 жена. 
Међу онима које су на 
евиденцији приједорског 
бироа и активно траже 
посао су Љубица Бојић и 
Зорица Кокот. 
Како истичу, у данашње 
вријеме тешко је сналазити 
се без редовних примања. 
Ипак, с оптимизмом гледају 
напријед и имају поруку за 
оне које се налазе у сличној 
ситуацији. 
"У данашње вријеме посао 
се не бира. Није битно која је 
струка у питању, ми морамо 
да радимо. Пријавите се на 
биро и будите активне. Ја 
сам на пробном раду, јер 
сам била активна, седам 
послодаваца сам обишла и 
један ме је контактирао, па 
ћемо видјети шта ће бити", 
каже Бојићева. 
"Редовно се пријављујем 
на биро и трудим се да 
будем активна. Вјерујем да 
се на тај начин може брзо 
доћи до неке препоруке и 
запослења", додаје Кокотова. 
Према евиденцији 
приједорског бироа највише 
незапослених жена је 
старости од 30 до 50 година. 
Највише их је са средњом 
школом, затим слиједе 

квалификоване раднице 
и са високом стручном 
спремом. 

Потребно је да се системски 
рјешавају питања 
запошљавања жена. Један 
од позитивних примјера 

је пројекат "Заједно смо 
ближе", који у сарадњи 
са Градом Приједором, 
приједорском Филијалом 
Завода за запошљавање 
Републике Српске и 
"Хлебом живота" спроводи 
приједорски Центар за 
социјални рад. 
Корисници пројекта су 
тешко запошљиве жене 
жртве породичног насиља 
и корисници једнократне 
помоћи. До посла је на овај 
начин дошло 10 особа, међу 
којима је шест жена. 
"Жене, жртве породичног 
насиља су заиста у неким 
ситуацијама на маргини 
друштва. Заиста сматрамо 
да је потребно да буде што 
више акција свих актера 
и ресурса у локалној 
заједници, како би им 
осигурали лакши приступ 
у све друштвене сфере. Овај 
пројекат је један од бољих 
одговора локалне заједнице 
на потребе ове категорије 
становништва", рекла је 
Драгана Савић-Пешевић, 
координатор радне групе за 
друштвено предузетништво. 

У Српској скоро 34.000 жена без посла

НАЈВИШЕ НЕЗАПОСЛЕНИХ 
ЖЕНА ОД 30 ДО 50 ГОДИНА

СТАВ

Кризу средњих година сам преско-
чила. И климакс и валунге и силно 
презнојавање... Имала сам „преча“ 
и два посла. Морало се, не морам 
ником  да објашњавам због чега. 
Прескочила сам и жал за младошћу, 
прве ни из чега набацане килогра-
ме, знате оно дебљам се од  вазду-
ха и воде, а у ствари  глава  ми не 
излази из фрижидера. Појавио се 
стомачић, подвaљак, повећао кон-
фекцијски број прво за два, а онда 
четири броја већи, и нога је некако 
нарасла, тјешим се од патика које 
не изувам,  јер су ми и најудобније. 
Онда ти неко у пролазу каже „ Е 
баш си се лијепо оправила“. Кисело 
се насмијеш, а у себи га погледом 
глоцкаш, толико да би волио да у 
трену нестане и идеш даље“. По-
слије си сретан, јер те више нико 
не подсјећа на твој стручић који је 
одавно прерастао метар. Људи на-
викли, па шта? Себи у браду, кад се 
искрено прије купања погледаш 
пред огледалом промрмљаш „ да те 
неко треба вољети због тебе саме, 
а не због твог изгледа“, а онда вече  
завршаваш  не с главом у фрижи-
деру, већ с носом у шерпи. И хлад-
на паста је  одлична, вјерујте ми 
на ријеч. Није да кришом не гле-
даш неке  хаљинице, четири броја 
мање од твог, одијела која просто 
маме из излога, али назад нема, а 
вјерујете ми ништа теже нема него 
скидати килограме у седмој деце-
нији. Мучиш се , а не знаш због 
чега, осим да ко мантру понављаш 
причу да то није због изгледа, већ 
здравља. Чисто оно да те због десе-
так центиметара  сала не стрефи 
срчани,  или мождани. Има ту на-
равно и стереоптипа. Док се мени  
мјерка свака бора, она је код мојих 
вршњака чист шарм. Као и пивски 
стомачић, пресађивање и фарбање 
косе да те љепша половина ваљда  
има зашта вући. И длаке у носу су 
обавезан декор, као и поглед у праз-
но, онај слатко тупи,  кад се испред 
прошета два пута млађи комад.  Не 
одустају од рачунице,  иако им је до 
црте  остало можда пет квалитет-
них годишњих одмора,  или ни то-
лико.Да не будем прегруба. Нарав-
но има и изузетака, јер у животу, 
толико сам научила ништа није ни 
црно ни бијело. Па ако се рецимо 
мушкарац из ваших снова  сломи 
под температуром од 37,2  док ви 
„копате рудник“, читајте сламате 
се од посла, не замјерите . Можда 
му је и тешко, а грозница га туче . 
Ваше је да вјерујете у бајке и љубав, 
па макар вече  завршили с главом 
у шерпи. Јер, у животу има и горих 
судбина.

Мира Згоњанин

КРИЗА 
СРЕДЊИХ 

ГОДИНА 
И ЗАШТО 
НИКАД?

Пројекат се реализује уз подршку УНИЦЕФ-а. При-
једор је изабран као једна од десет локалних зајед-
ница у БиХ, у којима је имплементирано модели-
рање друштвеног предузетништва и интегрисаног 
вођења случајева у локалним заједницама.

Текст: Мирјана Шодић

Љубица Бојић и Зорица Кокот
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Стевица Дроњак, в.д. директора Фонда 
за професионалну рехабилитацију и 
запошљавање инвалида РС

ПОВЕЋАН ИНТЕРЕС 
ПОСЛОДАВАЦА ЗА 
ЗАПОШЉАВАЊЕМ ОСОБА 
СА ИНВАЛИДИТЕТОМ

"Све планом и програмом 
рада дефинисане активности 
успјели смо реализовати у 
рекордном времену. Заслугу 
за то највише придајем 
запосленим службеницима 
у Фонду, предсједнику и 
члановима Управног одбора, те 
Министарству рада и борачко-
инвалидске заштите Републике 
Српске", додао је Дроњак. 

Колико је особа са 
инвалидитетом у Српској 
запослено прошле године? 

У 2022. години Фонд за 
професионалну рехабилитацију 
и запошљавање инвалида РС 
финансирао је запошљавање 
за 45 особа са инвалидитетом 
у укупном износу од 255.000 
КМ.  Ријеч је о реализацији 
јавних позива из 2021. 
године - два јавна позива и 
један јавни позив из 2022. 
године. Из Фонда је за нова 
запошљавања издвојено 
4.951.345,33 КМ за 1.493 особа 
са инвалидитетом. Битно је 
напоменути да је у оквиру 
финансирања запошљавања 
Фонд по први пут издвојио 
средства и за компоненту 
одрживости запослености особа 
са инвалидитетом која су већ 
у радном односу, а са циљем 
стимулисања послодавца. За 
такву намјену Фонд је у 2022. 
години издвојио средства у 
износу од 296.000 КМ. Што 
се тиче приједорске регије 
карактеристично је као и за 
остале регије у Републици 
Српској, да су особе са 
инвалидитетом претежно 
запослене у пољопривредној 
дјелатности и кроз самосталне 
предузетничке дјелатности. 
Исти тренд је везан и за 
новооснована предузећа.

Раније сте изјавили да Вам је 
један од најважнијих циљева 
послодавцима приближити 
погодности Фонда. Шта је 
прошле године урађено по том 
питању?

Фонд је у сарадњи са  
владиним и невладиним 
сектором, те пословном 
заједницом реализовао низ 
пројеката с циљем промоције 
Закона о професионалној 
рехабилитацији, 
оспособљавању и запошљавању 
инвалида Републике Српске, 
чији је циљ био упознавање 
послодаваца са правима које 
могу остварити путем закона 
уколико запосле особу са 
инвалидитетом. Резултати овог 
пројекта управо су се огледали 
у томе што је током 2022. године 
повећан број послодаваца 
који су се јављали Фонду 
за коришћење права, кроз 
финансирање запошљавања 
особа са инвалидитетом и 
повратом доприноса. Такође 
се наставило са праксом 
обиласка локалних заједница 
у презентовању закона и права 
који сам закон дефинише, а 
тиче се запошљавања особа 
са инвалидтетом. Што се тиче 
пројеката, из домена рада и 
дјелокруга послова Фонда 
реализована су, као што је већ 
поменуто, три јавна позива. 
Пројекти су обухватали 
компоненте запошљавања, 
самозапошљавања, 
оснивања комерцијалних 
пољопривредних газдинстава, 
одрживост запослености и 
економску подршку.

Колико су послодавци 
заинтересовани за 
запошљавање ове категорије 
становништва?

Фонд је уочио проблем 
недовољне информисаности 
послодаваца о правима која 
могу остварити приликом 
запошљавања особа са 
инвалидитетом. Планом 
и програмом рада Фонда,  
дефинисан је један од 
циљева, а то је да се путем 
средстава информисања 
као и одржавањем округлих 
столова врши константно 

презентовање закона и права. 
Захваљујући томе, појачан је 
одзив послодаваца, односно 
повећана је заинтересованост 
за запошљавањем особа 
са инвалидитетом. Битно 
је напоменути, да је Фонд 
препознао тај тренд и да ће 
у наредном периоду радити 
на томе да се послодавцима 
олакша сам вид запошљавања 
особа са инвалиднитетом 
путем повећања износа 
за запошљавање тих 
особа и оптимализацијом 
документације која је потребна 
да се достави Фонду приликом 
аплицирања за финансирање 
запошљавања.

С којим потешкоћама се 
суочавате?

Потешкоће са којим се Фонд 
сусретао током ових година је 
управо недовољна промоција 
закона, интерни акти који су 
усложњавали посао Фонда и 
реализацију пројеката у смислу 
финансирања запошљавања 
инвалида.  Током 2022. године 
Фонд је приступио измјенама 
одређених интерних аката с 
циљем да се имплементација 
пројеката сведе на минимум 
утрошка времена, како би 
коначни корисник средстава 
Фонда на вријеме и у законском 
оквиру остварио своја права 
приликом запошљавања 
особа са инвалидитетом. На 
одређена питања и проблеме 
указала нам је Главна служба 
за ревизију јавног сектора 
Републике Српске и мора 
се признати да је у неком 
претходном периоду Фонд имао 
административну стагнацију по 
свим сегментима. Дефинисали 
смо одређене пословне 
правце, уважили мишљења и 
препоруке ревизора, усвојили 
Акциони план и кренули у 

реализацију заданих циљева.  
Слично је и са препорукама 
које смо добили од Институције 
омбудсмена за људска права 
БиХ. Већину датих препорука 
у извјештају Главне службе 
за ревизију и Специјалном 
извјештају омбудсмена већ смо 
реализовали.

Који су планови за наредни 
период?

Настављамо сарадњу са 
институцијама Републике 
Српске, Владом Републике 
Српске и ресорним 
министарством. Повећали 
смо укупан буџет Фонда за 
2023. годину, као и средства 
за новчани стимуланс. 
Обезбијеђена су средства по 
свим компонентама, поврат 
доприноса 5,5 милиона 
КМ, самозапошљавање и 
запошљавање 566.000 КМ, 
одрживост запослености 
400.000 КМ, те економску 
подршку 300.000 КМ. У плану је 
наставак сарадње са савезима, 
удружењима и организацијама 
која промовишу права 
особа са инвалидитетом, 
као и са Савезом општина и 
градова Републике Српске, 
радићемо и на успостављању 
међународне сарадње. Фонд 
ће у наредном периоду 
наставити и са активностима 
изградње игралишта за дјецу 
са потешкоћама у развоју. 
Издвојили смо већа средства 
за финансирање Центра за 
професионалну рехабилитацију 
Бања Лука, а у плану нам је 
и израда Стратегије развоја 
професионалне рехабилитације. 
Морам истаћи да по први 
пут почињемо и са процесом 
финансирања професионалне 
рехабилитације, што се до сада 
није радило.

Фонд за професионалну рехабилитацију и запошљавање инва-
лида Републике Српске у 2022. години пословао је са суфицитом. 
Поред тога што је за различите намјене издвојио скоро шест ми-
лиона КМ, Фонд је одређеним мјерама штедње наставио тренд 
позитивног пословања. Што се тиче суфицита, исти је утврђен и 
распоређен за финансирање нових запошљавања и за наставак 
финансирања рада Центра за професионалну рехабилитацију 
Бања Лука. Од једног административно тромог апарата за врло 
кратак временски период направили смо ефикасан, функциона-
лан, економичан и одржив систем,  истакао је у интервјуу за "Ко-
зарски вјесник", Стевица Дроњак, вршилац дужности директора 
Фонда за професионалну рехабилитацију и запошљавање инва-
лида Републике Српске.

Текст: Мирјана Шодић
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У логоре у Норвешкој, током 
Другог свјетског рата, послато је 
преко 4.000 српских логораша, 
од којих се 2.639 никада није 
вратило кућама, рекао је 
Бранко Димовић  Димески, 
продуцент документарног филма 
"Логор смрти у Карашјоку", на 
пројекцији у Козарској Дубици. 
Документарац посвећен Србима 
страдалим у норвешким 
логорима, сниман је готово 
двије године на више локација 
у Србији и Норвешкој и базиран 

је на свједочењима потомака. 
Димовић Димески говорио је и о 
новом пројекту под називом"33 
анђела", чије је снимање у току.
"У току истраживања сазнали 
смо да је у логоре у Норвешкој 
послато преко 170 српске дјеце, 
од којих је 44 изгубило живот. 
Новом филму дали смо име `33 
анђела` јер смо у почетку имали 
информацију да се ради о том 
броју страдале дјеце. Сматрамо 
да је вријеме да изнесемо истину, 
да су настрадали у норвешким 

логорима страдали зато што су 
били Срби и о томе се ћутало 
80 година. Ми право на ћутање 
више немамо, јер наша покољења 
морају сазнати шта се десило 
са њиховим прецима", рекао је 
Бранко Димовић Димески.
Наратор и сарадник на 
документарном филму "33 
анђела" је Јоханес Солберг, 
филозоф и теолог из Норвешке. 
Како је рекао, и његов дједа је 
био логораш за вријеме Другог 
свјетског рата, а има и велики 
број српских пријатеља. 
"Врло је важно да се овај филм 
прикаже пред што већим бројем 
публике, јер радили смо много 
истраживања и дошли до нових 
података за које се у Норвешкој 
није знало. Важно је да се судбина 
страдалих прикаже на прави 
начин", сматра Солберг.

Организатори пројекције у 
Козарској Дубици су Центар за 
информисање и културу и Српско 
просвјетно и културно друштво 
"Просвјета" из Козарске Дубице. 

Приказан документарац о страдању Срба у норвешким логорима

ИСТИНА О КОЈОЈ СЕ ЋУТАЛО 80 ГОДИНА
ИДУЋЕ СЕДМИЦЕ 
О РАДУ 
ГРАДОНАЧЕЛНИКА 
И ГРАДСКЕ 
УПРАВЕ

Текст: Деборах Совиљ

Текст: СРНА

У Козарској Дубици приказан је документарни филм продуцен-
та Бранка Димовића  Димеског, "Логор смрти у Карашјоку". Ср-
пски народ чекао је осам деценија да би могао истинито прича-
ти, писати и снимати филмове о невино страдалима, поручено 
је са пројекције.

Порука је да жртве треба памти-
ти и не заборавити их, истакао је 
редитељ Горан Вукчевић.
"Наши преци су прошли многа 
страдања и многа херојства, а 
многа од њих су потпуно забо-
рављена. Ми само треба да тра-
гамо у прошлости за истином и 
да сачувамо успомену на њих, 
да будемо достојни и одани њи-
ховој жртви", рекао је Вукчевић.

"ЧУВAРИ СAНE" У AКЦИJИ 
"ЧИСTO ПРOЉEЋE"

И oвe гoдинe aкциjи „Чистo прoљeћe“ придружили 
су сe млaди из oргaнизaциje „Чувaри Сaнe“. Зaсукaли 
су рукaвe, и уз дoбрo рaспoлoжeњe и дружeњe 
oчистили лиjeву и дeсну oбaлу нaшe риjeкe. Циљ 
су чистa Сaнa, чист Приjeдoр, и aкo сви урaдe свoj 
диo, имaћeмo чим дa сe пoнoсимo, a сaчувaћeмo и 
прирoду, пoручуjу из oвe oргaнизaциje.
„Aпeлуjeмo нa млaдe, кo гoд мoжe, дa дoђe дa рaди 
и дружи сe с нaмa. Нe трeбajу им пaрe, ништa. Ниje 
тo тeжaк пoсao. Зa oвaкву риjeку, oвaкву љeпoту 
у Приjeдoру, ништa ниje тeшкo „,  кaжe jeдaн oд 
„Чувaрa Сaнe“ Лукa Кaнтaр.
Oтпaдa увиjeк имa, и oвaквe aкциje jeсу нaчин дa 
сe скрeнe пaжњa jaвнoсти нa jaчaњe eкoлoшкe 
свиjeсти грaђaнa, кoja joш увиjeк ниje нa висoкoм 
нивoу, o чeму нajбoљe свjeдoчe кoличинe смeћa кoje 
сe сaкупи. 
„ Tу je прoблeм нeдoвoљнo oбрaзoвaњe, aли нajвишe 
кућни oдгoj кojи кoд нaс изглeдa ниje нa нeкoм 
нивoу. Пa je бaцaњe смeћe рeзултaт тoгa „, нaвeo je 
Mилaн Сaџaк из „Чувaрa Сaнe“. Дoдao je дa прoблeм 
ниje смo видљиви oтпaд, вeћ и кaнaлизaциja кoja 
сe испуштa у Сaну, тe дa сe нaдa дa ћe сe и пo тoм 
питaњу пoчeти oзбиљниje рaдити.
 „Чувaри Сaнe“ пoручили су дa су дoбрoдoшли 
сви кojи жeлe дa им  сe придружe у њихoвим 
aктивнoстимa.Jeр зajeднички циљ свих нaс je, кaжу,  
чувaњe прирoднoг бoгaтствa кoje имaмo. 

Одборници Скупштине 
града Приједора разматраће 
29. марта извјештај о раду 
градоначелника и Градске 
управе за прошлу годину, 
саопштено је  из скупштинске 
службе.
На предложеном дневном 
реду за сад је 45 тачака међу 
којима приједлог одлуке о 
прихватању задужења града 
код Европске инвестиционе 
банке по пројекту водовода 
и канализације у Републици 
Српској, као и двије тачке 
о књижењу имовине 
"Водовода".

Одборници ће одлучити о 
оснивању мјесних заједница 
Аеродромско насеље, 
Бабићи, Пећани и Томашица, 
као и о расписивању избора 
за чланове савјета мјесних 
заједница.

Пред одборницима ће се 
наћи 12 материјала из 
Одјељења за просторно 
уређење и девет кадровских 
питања.
Сједница је заказана за 29. 
март у 10.00 часова. 

Т
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Позната лица са музичке 
јавне сцене окупила су 
се на 25. јубиларном 

''Оскару популарности'' у Бања 
Луци. Истакнутим музичким 
извођачима уручена су признања, 
а за ''Козарски вјесник'' открили 
су колико им значи награда.
Горану Карану из Хрватске 
уручена је награда за најбољег 
кантаутора Хрватске. То је, како 
каже показатељ његовог труда и 
рада претходних година. 
''Давних осамдесетих сам почео 
пјевати са бендовима и свирати 
гитару испред куће. По европским 
улицама  свирао сам неких осам 

година. Данас је 2023. година 
и хвала ти Боже за све што сам 
прошао. Музика је мој живот'', 
открива Каран за „Козарски 
вјесник“. 
Исак Шабановић, који је постао 
познат такмичењем у ''Звездама 
Гранда'', добио је награду за 
најпопуларнијег црногорског 
пјевача. Наступи су му посјећени, 
наводи Шабановић, а и даље 
најтраженија пјесма  ''Стипу 
гатибо'' са којом се и прославио. 
''Иако то није моја пјесма, него 
Тифина, деси се да је пјевам 
пет пута за једно вече. Прошле 
године сам био овдје у Бања Луци 
на Оскару и добио сам признање 

за откриће године '', каже он.
А овогодишња награда за откриће 
године отишла је у руке Махира 
Мулалића, побједника „Звезда 
Гранда“ 2021. године. 
''На Оскару сам први пут. Публика 
је слушала мој првенац ''Ђердан'', 
а такмичење „Звезде Гранда“  бих 
описао у три ријечи:  стрес, смијех 
и дружење. Музика је дио мене 
од дјетињства и најбитније ми је 
да радим оно што волим, а то је 
изаћи и пјевати пред публиком. 
Без њиховог вјетра у леђа многе 
ствари не би биле могуће'', додаје 
Мулалић.
Награду „Звијезде године“ 
освојили су млади пјевачи 
Михајло Веруовић, познатији као 
Војаж, и Игор Панић публици 
познат као Нући. 
''Пуно сам се трудио на почетку 
и био ми је циљ да достигнем 
садашњи статус, али нико није 
могао да ми гарантује да ће то 

да се деси. Драго ми је што  сам 
један од омиљених пјевача млађе 
популације'', каже  Војаж за 
„Козарски вјесник“.
''Све је почело још у основној 
школи и развијало се током 
година. Знам да добро радим свој 
посао, а награде су доказ тога. У 
априлу излази моја соло пјесма. 
Волио бих  да дођем у Приједор, 
а не сумњам да ће се то и десити'', 
истиче Нући. 
Манифестацију ''Оскар 
популарности'' већ двије и по 
деценије организује ''Квин 
Естрада''.
''Успјели смо да направимо 
једну велику причу. Долазе 
нам извођачи са свих простора 
бивше Југославије. Поносан сам 
на успјех који смо постигли. 
Поставили смо рекорд, па сад 
нека покуша неко да нас стигне'', 
навео је Зоран Ђурић, директор 
''Квин естраде''.

Екипа ''Козарског вјесника''  ексклузивно на 25. јубиларном ''Оскару популарности''

Текст: Ведрана Нишевић

РЕГИОНАЛНЕ ЗВИЈЕЗДЕ ПРЕД 
ПУБЛИКОМ СВИХ ГЕНЕРАЦИЈА

ГОРАН КАРАН: 
ЖЕЉА МИ ЈЕ ПЈЕВАТИ 
ПРЕД ПРИЈЕДОРСКОМ 

ПУБЛИКОМ
''Није ми први пут да сам на 
„Оскару популарности“, али 
би био први пут да дођем у 
Приједор. Имам 58 година 
и још нисам био тамо. Мо-
жда нешто криво радим. Во-
лио бих од срца да запјевам 
пред приједорском публи-
ком'', каже познати хрватски 
пјевач Горан Каран за ''Ко-
зарски вјесник''. 

Публика је уживала у наступима музичара различитих жанрова: Миле Китића, Војажа, Нућиа, Ге-
нерације ЗЕД, Александре Матрикс, Емира Ђуловића, Тропико бенда, Халида Муслимовића, Зоране 
Мићановић, Неверних беба, Жељка Васића, Горана Карана, Зере, Лапсус бенда и многих других.

ЕМИР ЂУЛОВИЋ: ПЈЕСМА 
''ЖИВИ МОЈЕ МИЛО'' ОБАРА 

СВЈЕТСКИ РЕКОРД

''Мислим да смо и даље први 
у седам земаља. Пјесма је 
постала популарна и прије 
него што је изашла. Снимили 
смо рефрен и он је у 24 часа 
постао виралан и то је траја-
ло све до издања пјесме. Кад 
смо издали пјесму и страни 
медији су писали да смо ис-
пред Лејди Гаге и да смо обо-
рили неке рекорде'', наводи 
Емир Ђуловић.
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У приземљу Основне школе 
"Десанка Максимовић" осликан 
је мурал са мотивима тропских 
птица и биљног свијета, јарких 
боја, који се протеже дуж цијелог 
зида. Аутори су ученици деветог 
разреда, Мила Милиновић и 
Максим Милић, уз помоћ четворо 
ученика осмог разреда. Сви су 
чланови ликовне секције. Како 
кажу, нису случајно изабрали 
богат колорит и ведре мотиве. 
Жеља им је била да уљепшају 
ходник који води до продуженог 
боравка, а којем недостаје 
природног свјетла. Вријеме нису 

губили, и након позитивних 
реакција наставника и ученика, 
ових дана започели су рад на 
другом муралу, који се налази на 
спрату, близу зборнице.
"Мурал у приземљу завршили 
смо за десетак дана и користили 
смо, углавном, боје за зид. Не 
знамо колико ће нам требати за 
овај други, али мотив ће бити 
мало озбиљнији, више везан 
за наставу и школу. Мислили 
смо да насликамо велики сто 
са којег падају разне ствари, 
школски прибор или отворена 
књига са словима", појашњава 
Мила Милиновић. Ученици у 
свему имају подршку наставника 

ликовног, Бориса Еремића, који 
им је помогао и да се одлуче за 
тему мурала.
Ученик осмог разреда Јован 
Добријевић презадовољан је 
претходним муралом.
"Бавио сам се углавном бојењем 
подлоге. Јесте да је требало 
стрпљења и времена, али 
резултати су фантастични. Баш 
сам задовољан како је све испало. 
Надам се да ће и овај мурал који 
смо тек започели, такође бити 
добар", рекао је Јован.
Директор Здравко Будимир 
похвалио је талент и марљивост 
ових ученика. 
"Чланови ликовне секције настоје 

да ентеријер школе добије неку 
другачију слику. Кренули смо са 
осликавањем мурала у школском 
објекту, а сада ученици раде на 
новом муралу. На сваком спрату 
ученици ће радити по један 
мурал, с тим што они кажу да 
имају жељу да наставе с тим и 
да буде још више мурала", каже 
Будимир. 
У догледно вријеме, требало 
би да буде завршен и мурал 
код стeпеништа, а на којем 
су урађене контуре познате 
српске пјесникиње Десанке 
Максимовић, чије име школа 
носи.

Текст: Деборах Совиљ

Ако Приједор важи за град мурала, једна образовна установа ускоро би могла понијети назив Школа мурала. Зидови Основне школе 
"Десанка Максимовић", говоре о таленту њених ученика, који су их украсили различитим мотивима. 

ЈЕДАН ПОРЕД ДРУГОГ, РАДОВИ 
БАКЕ И УНУКЕ

Занимљиво је да директорову канцеларију кра-
се два рада, чији су аутори бака и унука. Аутор 
слике је Мила Милиновић, док је пресоване 
биљке радила њена бака, Душанка Милиновић, 
која је радила као учитељица у Основној школи 
"Десанка Максимовић". 

"Требало ми је дуже од мјесец дана да завршим ту слику. Користила сам акрилне 
боје, а одлучила сам се да насликам дрво и сову. Иначе волим да радим портрете 
и животиње, као и мотиве из природе", рекла је Мила.

Ученици ОШ "Десанка Максимовић" почели осликавање новог мурала

ШКОЛА МУРАЛА 
У ГРАДУ 
МУРАЛА
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Пoрeд тoгa штo нису зaдoвoљни 
личним примaњимa, прoсвjeтни 
рaдници нaглaшaвajу дa им 
je и дoстojaнствo угрoжeнo 
друштвeним пoтцjeњивaњeм 
њихoвoг рaдa. У Синдикaту 
oбрaзoвaњa, нaукe и културe РС 
кaжу дa je плaтa прoсвjeтних 
рaдникa сa висoкoм стручнoм 
спрeмoм у стaрту нижa за oкo 300 
мaрaкa oд истe стручнe спрeмe у 
другим  jaвним oблaстимa. „Сaми 
смo кao друштвo дoприниjeли 
дa нaм дoстojaнствo прoсвjeтних 
рaдникa будe урушeнo. Гoдинaмa 
пoтцjeњуjући рaд људи кojи 
рaдe у прoсвjeти, дoвoдeћи нa 
позициje људe кojи би трeбaлo 
дa oдлучуjу, a кojи нису бaш 
прeвишe стручни или уoпштe 
нису стручни, jeднoстaвнo смo 
дoбили oнe кojи су пoдoбни, a нe 
кojи су спoсoбни. Mи гoдинaмa 
пoкушaвaмo дa скрeнeмo пaжњу 
нa ту чињeницу дa нaши нajбoљи 

ђaци и нaши нajбoљи студeнти 
пoстajу aсистeнти, пoстajу 
прoфeсoри и прeнoсe свoje знaњe. 
Нe сaмo знaњe нeгo и свojу 
визиjу нa млaдe људe.Видимo 
дa нaши ђaци кaдa зaвршe билo 
кojи стeпeн oбрaзoвања  сигурнo 
дoбрo и квaлитeтнo рaдe зa 
нeкoг пoслoдaвцa. Нaжaлoст, 
у зaдњe вриjeмe свe вишe зa 
нeкoг стрaнoг пoслoдaвцa. 

Умjeстo дa свoj квaлитeт, знaњe, 
eнeргиjу и млaдoст употриjeбe 
нa прoстoримa Рeпубликe Српскe 
и БиХ зa бoљитaк свих нaс“, кaжe 
Дрaгaн Гњaтић, прeдсjeдник 
Синдикaтa oбрaзoвaњa, нaукe и 
културe РС .
У Синдикaту oбрaзoвaњa, 
нaукe и културe кaжу дa сe 
пoсeбнa нeпрaвдa чини прeмa 
просвjeтним рaдницимa сa 

висoкoм стручнoм спрeмoм. „Teк 
дoнoшeњeм Зaкoнa o плaтaмa 1. 
jaнуaрa 2008. гoдинe видjeли смo 
кoликe су плaтe других кoрисникa 
буџeтa Рeпубликe Српскe, a 
кoликe прoсвjeтних рaдникa. 
Te плaтe су изjeднaчeнe нa 
пoзициjaмa нeквaлификoвaних 
рaдникa, нa пoзициjaмa срeдњe 
стручнe спрeмe,  пa дoнeгдje нa 
пoзициjaмa вишe шкoлe. Aли, 
нa пoзициjaмa висoкe стручнe 
спрeмe, a тo су упрaвo прoфeсoри, 
уз дужнo пoштoвaњe прeмa 
свимa, ми видимo oвих дaнa и 
лaкo je прoвjeрити у Зaкoну o 
плaтaмa зa свe брaншe, зa jaвну 
упрaву, oргaнe упрaвe, прaвoсуђe, 
пoлициjу, прoсвjeту, здрaвствo, дa 
су рaдници сa висoкoм стручнoм 
спрeмoм у нaшoj брaнши и тe 
кaкo пoтциjeњeни. Te плaтe су  

НEКA ПРИВATНИХ 
УНИВEРЗИTETA, AЛИ 
ЉEСTВИЦУ ПOДИЋИ 

ВИСOКO
„Пoрeд нaших jaвних унивeр-
зитeтa имaмo зaистa мнoгo при-
вaтних. И рaниje сaм упoзoрaвao 
дa квaлитeт трeбa дa будe нa 
првoм мjeсту. Знajући нaшe пoд-
нeбљe, нaшe људe, сви нeштo 
хoћe дa урaдe прeкo нoћи. Кoн-
трoлни oргaни мoрajу свe кoн-
трoлисaти. Стрaшнo je дa нeкo 
диплoму дoбиje прeкo нoћи, бeз 
квaлитeтa, бeз рaдa и зaлaгaњa. 
Сутрa ћe нeкo дa oпeришe срцe 
или мoзaк чoвjeку, сутрa ћe нeкo 
дa учи диjeтe, a дa нeмa пojмa 
o тим ствaримa. Нeкa привaт-
них унивeрзитeтa, aли љeствицу 
трeбa пoдићи висoкo дa сe свe тo 
прoчисти и дoвeдe у рeд“, кaжe 
Гњaтић.

СTРПЉEЊE JE СВE КРAЋE
„Прoсвjeтни рaдници и прoсвjeтa су  сигурнo стуб oвoг друштвa. Mи 
смo рaзумни људи, дoвoљнo стрпљиви , aли стрпљeњe je свe крaћe, 
oнo истичe. Дa je пoштoвaн пoтписaни Мeмoрaндум, дa je свaких 
пoлa гoдинe рaдницимa у прoсвjeти сa висoкoм стручнoм спрeмoм  
пoвeћaвaнa плaтa пo 50 мaрaкa, тo je мoглo бити дaвнo зaвршeнo.  
Moждa смo трeбaли бити oштриjи у свojим зaхтjeвимa, aли смo рa-
чунaли дa имa врeмeнa дoк трaje Мeмoрaндум дa сe дoђe дo рjeшeњa. 
Вjeруjeм дa ћe бити рaзумa и дa ћe сe прoсвjeтним рaдницимa пoну-
дити кoрeктнa рjeшeњa“, истичe Гњaтић.

Текст: Зоран Совиљ

Прoсвjeтни рaдници 
чeстo истичу дa je систeм 
oбрaзoвaњa у Рeпубли-
ци Српскoj у тeшкoj си-
туaциjи. У Синдикaту 
oбрaзoвaњa, нaукe и 
културe нaвoдe дa je, 
пoрeд ниских примaњa 
и дoстojaнствo прoсвjeт-
них рaдникa нa нискoм 
нивoу,  jeр je њихoв рaд 
друштвeнo пoтциjeњeн. 
У oвoм Синдикaту тaкoђe 
нaпoмињу дa ћe у бoрби зa 
мaтeриjaлни и друштвeни 
стaтус прoсвjeтних рaдни-
кa, укoликo будe пoтрeбнo, 
кoристити и рaдикaлнe 
мjeрe. 

Дрaгaн Гњaтић, прeдсjeдник Синдикaтa oбрaзoвaњa, нaукe и културe

"ПРOСВJETНИ РAДНИЦИ СA ВИСOКOM 
СTРУЧНOM СПРEMOM СУ ДИСКРИMИНИСAНИ"

Драган Гњатић
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У Приједору је прије мјесец и по 
основано друштвено предузеће 
“По.Моћ”  у којем су на пословима 
одржавања објеката и  уређења 
зелених површина запослене 
три социјално угрожене особе. 
Из овог предузећа очекују 
да ће с доласком прољећних 

мјесеци имати више посла 
кроз који ће обезбиједити плате 
запосленима.
У друштвеном предузећу „По.
Моћ“ запослена је и Невенка 
Бањац. Прича да јој послови 
чишћења објеката нису тешки. 
Нада се да ће у наредним 
мјесецима бити више позива 
грађана који желе услуге овог 
предузећа.
„Чистимо куће и обилазимо 
непокретне особе. Иде нам 
радни стаж што је најважније 
и вјерујемо да ће преко овог 
предузећа да буде више посла”, 
каже Бањац.
Предузеће „По.Моћ“ је пословна 
јединица у оквиру предузећа 
које је основало Хришћанско 
хуманитарно удружење “Хлеб 
живота” .  Извршни директор овог 
Удружења Данко Малешевић 
каже да су исплаћене 
фебруарске плате и доприноси 
за  три запослене особе које су 
социјално угрожене.
„У фебруару скоро да није 
било посла, али ево март је 
и с обзиром да су то услуге  
чишћења кућа, пословних 
простора и одржавања травњака 
и зелених површина вјерујем да 

ће у прољеће бити више посла за 
ове људе“, каже Малешевић.
Додаје да се услуге овог 
предузећа могу наручити на 
број телефона 066-051-515. 
Наводи да квалитетним радом 
и приступачним цијенама желе 
да привуку муштерије. Тако 
чишћење по метру квадратном 
простора кошта три марке, док 

је дубинско прање и усисавање 
мадраца и најмештаја седам и 
по марака. 
„Желимо да будемо 
флексибилни у том правцу, 
да не будемо ни скупљи ни 
јефтинији, али главни циљ 
нам је запослење тих људи који 
углавном нису били запослени, 
нису имали радни стаж и живе 
у прилично тешкој ситуацији“, 
рекао је Малешевић.

Текст: Б. Мајсторовић

"ЗАЈЕДНО СМО БЛИЖЕ"
Новац за фебруарску пла-
ту и доприносе обезбије-
дио је УНИЦЕФ кроз проје-
кат „Заједно смо ближе”. 
У њему су учествовали и 
Центар  за социјални рад, 
Завод за запошљавање и 
град Приједор. Запослени 
у предузећу „По.Моћ“  на-
дају се да ће својим рукама 
и најмодернијом опремом  
за рад успјети у овом мје-
сецу зарадити своје плате.

Предузеће „По.Моћ” нуди услуге чишћења и 
уређења

ПОСАО ДОБИЛЕ ТРИ 
СОЦИЈАЛНО УГРОЖЕНЕ 
ОСОБЕ

Предузеће По.Моћ

oд  250,  дo прeкo 300 мaрaкa 
мaњe у oднoсу нa пoчeтнe плaтe 
зa висoку стручну спрeму кoд 
других“, истичe Гњaтић.
Гњaтић нaвoди дa сe питaњe 
плaтa просвjeтних рaдникa дoсaд 
рjeшaвaлo нa пoгрeшaн нaчин 
и дoдaje дa ниje примиjeњeн 
мeмoрaндум кojи je Влaдa 
пoтписaлa сa Синдикaтoм. 
„Умjeстo дa прeтхoднe гoдинe 
искoристимo дa тaj jaз смaњимo, 
пoвeћaњeм зa рeцимo пeт, oсaм 
или дeсeт пoстo, нa рaзличитe 
oснoвицe, дoлaзи дo joш вeћe 
рaзликe. Ниje истo oсaм пoстo нa 
180.000 мaрaкa или нa хиљaду 
пeтстo, или нa хиљaду мaрaкa. 
Mи имaмo пoтисaн  Мeмoрaндум 
o зajeдничким мjeрaмa измeђу 
Влaдe РС и Сaвeзa синдикaтa oд 
дeцeмбрa 2017. гoдинe.Tу пишe 
дoслoвцe дa ћe бити сaчињeн 
плaн и изjeднaчaвaњe бити 
зaвршeнo oд 2019. дo 2022. гoдинe. 
Прoшлa je 2022. гoдинa. Mи смo 
имaли двa кoрaкa у кoнтeксту тoг 
уjeднaчaвaњa и тo би билo тo, aли 
у oвoм трeнутку тe плaтe су oд 250 
дo 300 мaрaкa мaњe зa прoсвjeтнe 
рaдникe нa пoзициjaмa висoкe 
стручнe спрeмe и тo трeбa пoд 
хитнo испрaвити“. 
У Синдикaту oбрaзoвaњa, нaукe 
и културe кaжу дa ћe истрajaти 
у бoрби зa изjeднaчaвaњe плaтa 
прoсвjeтних рaдникa сa висoкoм 
стручнoм спрeмoм и рaдникa у 
jaвнoj упрaви сa истoм стручнoм 
спрeмoм. „Mи смaтрaмo дa oву 
нeпрaвду, oву дискриминaциjу, 
трeбa испрaвити штo приje, дa 
jeднoстaвнo Влaдa зaврши тaj 
пoсao и дa oндa сви зajeднo 
крeнeмo у бoрбу зa бoљитaк свих 
рaдникa, свих члaнoвa Синдикaтa 
oбрaзoвaњa, нaукe и културe. 

Видjeћeмo кaкo ћe сe у нaрeднoм 
пeриoду  Влaдa oднoсити 
прeмa нaмa, тaкo дa ћeтe нaшу 
синдикaлну бoрбу видjeти и чути 
и бићeтe oбaвиjeштeни сaсвим 
нa вриjeмe“, истичe Гњaтић. Oн 
пojaшњaвa кojи ћe бити кoрaци 
Синдикaтa укoликo нe буду 
испуњeни зaхтjeви прoсвjeтних 
рaдникa. „Aлтeрнaтивa су сви 
oблици синдикaлнe бoрбe, 
укључуjући и рaдикaлнe. Moждa 
тo звучи кao флoскулa, aли 
кaд пoглeдaмo лeгaлнe oбликe 
синдикaлнe бoрбe кojих имa дeвeт, 
тo мaлo другaчиje звучи.  Првo 
je истицaњe зaхтjeвa,  пa oндa 
прeгoвoри, нa oсмoм  мjeсту су 
прoтeсти, нa дeвeтoм штрajкoви. 
Нисмo тo jeднoм рaдили, oвo je 
Синдикaт кojи je oргaнизoвaн и 
дoбaр Синдикaт. Oвдje су  дoбри, 
вриjeдни и висoкooбрaзoвaни 
људи и oни приje свeгa гoвoрe o 
дoстojaнству,  пa ћeмo тeк oндa 
причaти и o нoвцу“.

НEMA ВИШКA РAДНИКA
У jaвнoсти сe пoнeкaд мoгу чути 
и кoмeнтaри дa у прoсвjeти имa 
вишкa рaдникa и дa им сe из-
мишљajу oбaвeзe кaкo нe би били 
прoглaшeни тeхнoлoшким виш-
кoм. Гњaтић je кaтeгoричaн дa 
тo ниje тaчнo. „Имa нaс тaчнo тo-
ликo кoликo прoписи Рeпубликe 
Српскe зaхтиjeвajу. Сви ти људи 
су дoбрo дoшли и мoгу дaти свoj 
дoпринoс у рaзвитку Рeпубликe 
Српскe, шкoлoвaњу, oбрaзoвaњу и 
вaспитaњу дjeцe. Кoд прeдшкoл-
скoг, oснoвнoг, срeдњeг и висoкoг 
oбрaзoвaњa“.

Broj: 67 0 St 001694 20 St
Dana, 24.03.2023. godine

Na osnovu člana 41. Pravilnika o utvrđivanju standarda za upravljanje 
stečajnom masom, stečajni upravnik donosi 

Ovom odlukom se stavlja van snage licitacija za prodaju drvne mase osim 
tehničkog drveta – hrasta koja je objavljena u Kozarskom Vjesniku broj 2478, 
dana 17.03.2023. godine.

Obrazloženje 

Navedena licitacija se stavlja van snage iz razloga što je zakonski rok za predaju 
ponuda 15 i više dana od dana objavljivanja do dana otvaranja, a u licitaciji koja 
se stavlja van snage, objavljena u Kozarskom Vjesniku dana 17.03.2023. godine, 
ostavljen je rok od 14 dana od dana objavljivanja. 

Takođe, po članu 41. pomenutog Pravilnika iznos depozita ponuđači polažu 
2 ( dva ) dana prije dana održavanja licitacije. 

U Prijedoru, dana 24.03.2023. godine.

Stečajni upravnik, Mirko Marčeta

PREDUZEĆE ZA RIBARSTVO ‘’ SANIČANI ‘’ A.D.
U STEČAJU
SANIČANI BB, PRIJEDOR

O D L U K U 
o stavljanju van snage Licitaciju za prodaju drvne 

mase osim tehničkog drveta – hrasta 
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Нa првoj oвoгoдишњoj сjeдници, 
кojoj je присуствoвao и 
нoвoимeнoвaни министaр рaдa 
и бoрaчкo инвaлидскe зaштитe 
Дaниjeл Eгић, Упрaвни oдбoр 
Удружeњa пeнзиoнeрa Рeпубликe 
Српскe рaзмaтрao je мaтeриjaлни 
пoлoжaj пeнзиoнeрa и усвojиo 
зaкључaк кojим  oд Влaдe трaжи 
вaнрeднo пoвeћaњe пeнзиja 
пoлoвинoм гoдинe. „Taj зaхтjeв 
прeзeнтoвaћeмo нaшoj Влaди дa, 
кaдa сe стeкну услoви пoлoвинoм 
гoдинe, кao и свaкe гoдинe дo сaдa, 
изврши вaнрeднo пoвeћaњe jeр 
Зaкoн o пeнзиjскo инвaлидскoм 
oсигурaњу прoписуje мoгућнoст 
вaнрeднoг усклaђивaњa, oднoснo 
пoвeћaњa пeнзиja тoкoм гoдинe 
пoрeд  рeдoвнoг кoje je прoписaнo 
и идe свaкoг 1. jaнуaрa. Вjeруjeмo 
у пoзитивaн исхoд с oбзирoм дa 
je дo сaдa Влaдa увиjeк имaлa 
рaзумиjeвaњa зa пeнзиoнeрe”, 
кaжe Рaткo Tрифунoвић, 
прeдсjeдник Удружeњa 
пeнзиoнeрa Рeпубликe Српскe. 
У приjeдoрскoм Удружeњу 
пeнзиoнeрa истичу дa je у jaнуaру 
билo усклaђивaњe и пoвeћaњe 
пeнзиja зa 13,5 пoстo, aли дa 
су пoскупљeњa и инфлaциja 
тo прaктичнo пoништили и 
пeнзиoнeрe дoвeли у нeзaвидaн 
пoлoжaj. „To усклaђивaњe пeнзиja 
сe истoпилo oд инфлaциje, oд 
пoскупљeњa свих живoтних 
нaмирницa, тaкo дa сe oнo 
дeсилo aли испaдa кao дa сe 
ништa дeсилo ниje. Свjeснa je и 
Влaдa у кaквoм сe мaтeриjaлнoм 
пoлoжajу пeнзиoнeри нaлaзe, aли 
ћeмo ми зajeднo крoз рaзгoвoр и 
дoгoвoр пoкушaвaти дa видимo 
штa сe рeaлнo мoжe учинити.   To 
je jeдaн  oд нaших зaкључaкa дa, 
чим сe сaстaнeмo, рaзмoтримo  
мoгућнoст вaнрeднoг пoвeћaњa 
пeнзиja“, истичe Слoбoдaн 
Брдaр, прeдсjeдникУдружeњa 
пeнзиoнeрa Приjeдoр. Oн 
нaглaшaвa дa je дo сaдa 
билa кoрeктнa сaрaдњa сa 
институциjaмa влaстри и 
изрaжaвa увjeрeњe дa ћe тaкo 
бити и у нaрeднoм пeриoду, 
пoсeбнo кaдa je риjeч o сaрaдњи 
сa прeдсjeдникoм Влaдe. 
Нa питaњe кaкo би сe мoгao 
пoбoљшaти стaндaрд пeнзиoнeрa 

Текст: Зоран Совиљ

Нaкoн првe oвoгoдишњe сjeдницe Упрaвнoг oдбoрa, Удру-
жeњe пeнзиoнeрa Рeпубликe Српскe упутићe зaхтjeв Влa-
ди дa сe пoлoвинoм гoдинe изврши пoвeћaњe пeнзиja. У 
Удружeњу сe нaдajу дa ћe нaићи нa рaзумиjeвaњe и дa ћe 
у буџeту бити дoвoљнo срeдстaвa.

Пeнзиoнeри трaжe вaнрeднo пoвeћaњe пeнзиja

ИНФЛAЦИJA НAM 
JE ПOJEЛA OНO 

ШTO СMO ДOБИЛИ

СРETНИ СУ ПEНЗИOНEРИ КOJИ СУ ЗДРAВИ 
И КOJИ ИMAJУ НEКOГA ДA ИM ПOMOГНE

Кao и мнoги други слojeви друштвa и пeнзиoнeри вoдe кoнстaнтну трку сa пoскупљeњeм 
живoтa, пoгoтoвo oнoгa штo имa je нajпoтрeбниje, a тo су хрaнa, eнeргeнти и лиjeкoви. 
Срeтници мeђу њимa су oни кojимa имa кo пoмoћи и кoje здрaвљe служи jeр нe мoрajу 
трoшити нa лиjeкoвe, a пoнeгдje мoгу зaрaдити кojу днeвницу и пoпрaвити кућни буџeт. 

У oднoсу нa нeкe другe пeн-
зиoнeрe., ja нe мoгу дa сe 
пoжaлим. Пeнзиja ми и ниje 
тaкo лoшa, a пoштo живим нa 
сeлу, пoнeштo сe и урaди oд 
пoљoприврeдe. Пoмoгну ми 
и дjeцa, joш сaмo дa здрaвљe 
пoслужи штo дужe. Жao ми 
je пeнзиoнeрa кojи jeдвa прe-
живљaвajу и кojи нeмajу ни-
кoгa дa им пoмoгнe. O њимa 
би друштвo пoсeбнo трeбaлo 
дa пoвeдe рaчунa. Зaслужили 
су oни тo, a вaљдa сe у буџeту 
зa њих мoжe нaћи кoja мaркa 
вишe. 

ДEСA СAВAНOВИЋ,

MOРAMO СE ВРATИTИ 
JEДНИ ДРУГИMA

Имa људи кojи имajу мaлe 
пeнзиje и oни су у тeшкoj си-
туaциjи.  Oни сe бoрe и при-
лaгoђaвajу oнoмe штo имajу.  И 
oни кojи имajу мaлo вeћe пeн-
зиje, тaкoђe сe мoрajу снaлaзи-
ти. Свe нaс je oвaj  нeсрeтни рaт 
у Укрajини дoтjeрao у тeшку 
ситуaциjу. Пeнзиoнeри мoрajу 
дoбрo  вoдити  рaчунa и дoбрo 
eкoнoмисaти, пoгoтoвo кo имa 
мaлo jaчу пoрoдицу, a слaбу 
пeнзиjу. Tу je живoт вeoмa 
тeжaк. Срeћa je штo и пeн-
зиoнeри мoгу дoдaтнo зaрa-
дити, aли кo joш имa снaгe и 
здрaвљa и кo хoћe, нaрaвнo. 

MИЛOРAД ПУШAЦ,
КO ИMA JOШ СНAГE И ЗДРAВЉA, MOЖE ДOДATНO ДA 
ЗAРAДИ

Jeдaн диo пeнзиoнeрa живи 
врлo тeшкo, у jaкo тeшким 
услoвимa, бeз пaрa, бeз срeд-
стaвa, бeз лиjeкoвa, a jeдaн 
диo пeнзиoнeрa живи при-
личнo скрoмнo. ИмaJУ дje-
цу вjeрoвaтнo нeгдje вaни, 
пoрoдицe eтo тaкo брину 
o њимa. Удружeњe сe тру-
ди зaистa мaксимaлнo дa 
пoмoгнe кoликo гoд мoжe. 
Joш никo ниje дoшao у Удру-
жeњe пeнзиoнeрa дa ниje 
дoбиo пoмoћ. Mи смo сe кao 
кoмшиje, пeнзиoнeри и сви 
oстaли удaљили jeдни oд 
других. Билo би дoбрo дa пo-
глeдaмo oкo сeбe дa ли имa 
нeкo кoмe трeбa пoмoћ, кo 
лeжи a нeмa ни зa лиjeкoвe. 
Moрaмo сe врaтити jeдни 
другимa. Удружeњe пoмaжe 
кoликo мoжe, штo je мнoгим 
пeнзиoнeримa oд вeликe 
кoристи. 

MИРКO РAJЛИЋ, 

ПEНЗИJA MИ НИJE ЛOШA, A ПOMOГНУ И ДJEЦA
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Брдaр oдгoвaрa: „Пoвeћaњe 
пeнзиja je први услoв 
зa пoвeћaњe стaндaрдa 
пeнзиoнeрa. Пojeдинe 
лoкaлнe зajeдницe, пoпут 
Приjeдoрa, пoмaжу 
пeнзиoнeримa, To ниje 
стaтуснo рjeшeњe, aли jeстe зa 
свaку пoхвaлу. Нaшa лoкaлнa 
зajeдницa вeћ гoдинaмa 
пoмaжe пeнзиoнeрe и тo нaм 
увeликo пoмaжe приликoм 
исплaтe jeднoкрaтнe 
пoмoћи, трoшкoвa сaхрaнe, 
oргaнизoвaњa излeтa и 
упућивaњa нa бaњскo 
лиjeчeњe. Вoљeли би дa тo будe 
у свим лoкaлним зajeдницaмa 
у Рeпубици Српскoj, збoг чeгa 
смo и упутили мoлбу Сaвeзу 

oпштинa и грaдoвa дa свaкa 
лoкaлнa зajeдницa пoмoгнe 
кoликo мoжe. И нeчиje мaлo 
oнимa кojи су у нeвoљи дoбрo 

дoђe.“ Кao jeдну oд мjeрa зa 
пoмoћ пeнзиoнeримa Брдaр 
прeдлaжe дa сe у зajeдници 

у кojoj jeдaн пeнзиoнeр умрe, 
пoлoвинa њeгoвe пeнзиje 
исплaћуje брaчнoм другу кojи 
имa влaститу пeнзиjу. Taкoђe 

прeдлaжe дa сe нe умaњуje 
пeнзиja брaчнoм другу кojи 
нeмa влaститу пeнзиjу вeћ 
je нaслeђуje oд пoкojнoг 
супружникa. 
Пo Брдaрeвим риjeчимa, 
имa joш нaчинa дa сe 
пoмoгнe пeнзиoнeримa, 
a кључни пaртнeр у 
тoмe je Влaдa Рeпубликe 
Српскe „Tрaжићeмo дa сe 
пoвeћa бaњскo климaтскa 
рeхaбилитaциja прeкo 
прoгрaмa Влaдe. Прoшлe 
гoдинe тo je билo 500 хиљaдa 
мaрaкa, гдje смo били у 
прилици нa нивoу Рeпубликe 
дa хиљaду пeнзиoнeрa 
бeсплaтнo упутимo нa бaњскo 
климaтску рeхaбилитaциjу. И 
тo je jeдaн вид пoмoћи oним 
људимa кojимa je тo ствaрнo  
пoтрeбнo”.

Брдaр – Имa нaчинa дa сe пeнзиoнeримa пoмoгнe

Tрифунoвић – Oчeкуjeмo рaзумиjeвaњe

Свјетски дан Дауновог 
синдрома обиљежава се 21. 
марта. Особе које болују од 
ове болести свакако често ће 
вас дочекати са осмијехом 
на лицу и са пуно љубави 
коју очекују да им узвратите. 
Баш такви су и Алекса Пецаљ 
и Михајло Гагић, ученици 
Центра ''Сунце'' 
''У  школи је супер, бојимо, 
цртамо, пишемо и читамо. 
Помажемо једни другима'', 
каже Михајло. 
'' Заједно учимо плесати 
и спремамо рецитације 
за приредбе које имамо у 
школи'', додаје Алекса. 
Алексина мајка Наташа 
прича да је најбитније да се 
према особама које болују 
од Дауна понаша исто као и 

према осталима у друштву. 
Истиче  да су они једнако 
вриједни као и остала дјеца.
''Трновит је то пут, дуг, али 
просто схватите у том неком 
тренутку да се то ваше дијете 
не разликује много од остале 
дјеце. Биће мало успорено 
у читању, писању, говорењу 
и свему осталом, али они 
се радују ситницама које су 
за нас одрасле безначајне, а 
њима много значе'', наводи 
Наташа. 
То су дјеца која посједују 
посебну дозу љубави, истичу 
просвјетни радници. Најтеже 
од свега им пада када заврше 
своје школовање и када дође 
вријеме растанка. 

''Дјеца са којом може  заиста да 
се ради. Они могу у већој мјери 
да попрате сав наш наставни 
план и програм.Трудимо се 
да им прилагодимо све на 
што једноставнији начин. 
Вежемо се једни за друге. 
Центар ''Сунце'' други нам 
је дом'', додаје Сања Тубин, 
дипломирани дефектолог. 
Свјетски дан особа са 
Дауновим синдромом 
обиљежава се 21. марта, јер 
баш на 21. хромозому ови 
људи умјесто два имају три 
хромозома. О њима треба 
да причамо сваки дан, а не 
само на 21. март и не смијемо 
дозволити да постану 
невидљиви у друштву. 

Текст: В.Нишевић

ВОЛЕ БЕЗУСЛОВНО И РАДУЈУ СЕ 
СВИЈЕТУ ОКО СЕБЕ

 Свјетски дан особа са Дауновим синдромом, 21.март 

Након 23 године Република Српска 
је добила нови Закон о обавезном 
здравственом осигурању Републике 
Српске којим су значајно проширена права 
осигураних лица, али и системски уређена 
област здравственог осигурања. Поред 
већих права, Закон који се примјењује од 
краја септембра прошле године, јасније 
дефинише одговорности и обавезе свих 
учесника здравствених процеса. Тако је 
обавеза Фонда да финансира законом 
предвиђена права осигураних лица, па се 
самим тим губи потреба за рефундацијом 
трошкова здравствене заштите, односно 
да осигураник сам плати неку услугу и 
касније тражи рефундацију од ФЗО РС. 
Управо због тога је Законом прецизније 
дефинисано у којим случајевима 
осигураник има право на рефундацију 
трошкова здравствене заштите.
Према Закону осигурана лица из 
обавезног здравственог осигурања имају 
два основна права: право на здравствену 
заштиту и право на накнаду  плате за 
вријеме привремене неспособности за рад. 
У оквиру права на здравствену заштиту 
новим законом су значајно проширене 
могућности осигураних лица о трошку 
обавезног здравственог осигурања.
Oсигураник према Закону и актима 
ФЗО РС има широк спектар права која 
финансира Фонд, а осигураник уколико 
није ослобођен плаћања партиципације, 
лично учествује у одређеном проценту 
приликом коришћења здравствене 
заштите, подизању лијекова на рецепт, 
лијечењу изван Српске и слично. Они који 
су ослобођени плаћања партиципације 
не плаћају ништа, односно њихову 
здравствену заштиту у потпуности 
финансира ФЗО РС. 

Текст: Б.Д.

ПРОШИРЕНА 
ПРАВА 
ОСИГУРАНИКА

Нови Закон 
о обавезном 
здравственом 
осигурању

Термин „рефундација“ 
се често погрешно 

употребљава

Будући да је у јавном просто-
ру врло често присутан термин 
„рефундација“ напомињемо да 
се неријетко овај израз погреш-
но користи, односно употре-
бљава се и за права која Фонд 
директно финансира.

Сања Тубин, дипломирани 
дефектолог
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Основна школа “Јован Дучић” 
из Ламовите која постоји више 
од вијека може да се похвали 
још једном чињеницом- бројем 
ђака.  Наиме, ова сеоска школа, 
за разлику  од бројних по селима 
чије су учионице полупразне, има 
165 ученика од првог до деветог 
разреда који су распоређени у 16 
одјељења. Матична школа има и 
два подручна одјељења. Једно је 
у Доњој Бистрици с 35 ученика, а 
друго у Бабићима,  у којeм знање 
стиче седам ђака. 
Директор школе Маринко 
Вучковац прича да од 165 
ученика њих 60 до школе путује 
аутобусима због  уписног 
подручја дужине око 20 
километра. Око 30 ученика путује 
до четири километра, а остали 
су у близини ове школе која у 
Ламовитој  има дугу традицију,
„Школа постоји преко 110 
година. Основана је за вријеме 
Аустро-Угарске, тачније 
1912. године. Од 1962. године 
носила је назив по учитељици 
Нели Бојанић која је ту радила 
до Другог свјетског рата. Од 
1976. звала се Прва крајишка 
пролетерска бригада по 
бригади која је формирана 

у школском дворишту 21. маја 
1942.,  а од 1992. године ова 
школа носи назив Јавна установа 
Основна школа “Јован Дучић” 
Ламовита”, прича Вучковац. Као 
директор  је поносан на број 
ученика, мада примјећује да и 
ово село по броју одлазака  дијели 
судбину осталих. И овдје  цијеле  
породице одлазе преко границе у 
потрази за бољим животом, мада 
има и другачијих примјера. 
„Имамо породицу која се 
вратила са троје дјеце из 
Б е ч а . Дјеца су у Бечу 

рођена и 
сада су 

школског узраста. Мало теже 
причају српски језик, али сви смо 
им наклоњени и настојимо да им 
помогнемо у раду”, каже он.
Вучковац наводи да је и он лично,  
умјесто  живота у иностранству 
ипак одабрао повратак у родни 
крај. 
„Рођен сам у Бистрици, а средњу 
школу завршио сам у Словенији. 
Вратио сам се у свој крај и 
никада се нисам покајао због 

одлуке да једну развијену 
земљу замијеним својом 

родном грудом. Задовољан 
сам,  овдје имам своју 

породицу  и  двоје 
одрасле дјеце”, каже 

Вучковац.
М ј е ш т а н и н 

Ламовите Драгоја 
Прпош наводи да 

М ј е с н а 
заједница 
Г о р њ а 

Ламовита и Горња Омарска 
има 400 домаћинстава и 1.600 
становника.
„Ово је баш лијепо, питомо село и 
подијељено је географски тако да 
је један дио брдско-планински, 
а други је равничарски. У првом 
мјештани  живе од сточарства и 
воћарства, а у равничарском од 
пољопривреде и земљорадње. 
Многи су запослени  у Бањалуци 

Међународни дан социјалног 
рада обиљежен је и у Приједору. 
Представници Центра за 
социјални рад организовали 
су Инфо-штанд на Тргу мајора 
Зорана Карлице и дијелили 
летке грађанима, с циљем 
подизања свијести о значају 
социјалног рада у друштву. 
"На овај начин желимо да се 
приближимо грађанима, да 
им појаснимо који су то наши 
послови, те да их упутимо на 
који начин могу да остваре 
своја права. Да нам се јаве и да 
им пружимо подршку, уколико 
се налазе у некој неповољној 
ситуацији", рекла је Жељка 
Вученовић, социјални радник 
ЦЗСР Приједор. 
У вријеме повећане социјалне 
потребе, услијед економске 
и друштвене несигурности, 
социјални радници се 
суочавају са бројним изазовима 
који захтијевају адекватне 

професионалне компентенције 
и стално прилагођавање 
разним ситуацијама. 
"Свеукупна ситуација у друштву 
изазов је за сваког социјалног 
радника. Емпатија је нешто 
што је мора бити основа, ако 
одлучите да се бавите овом 
професијом, управо зато што 
радите са најосјетљивијим 
категоријама становништва", 
додала је Драгана Грујичић, 
социјални радник ЦЗСР 
Приједор. 
Међународна федерација 
социјалних радника прогласила 
је трећи уторак у мјесецу 
марту Међународним даном 
социјалног рада, када се широм 
свијета скреће пажња на значај 
ове професије и њеног утицаја 
на појединца, породицу, 
заједницу и друштво. Ове 
године обиљежен је под мотом 
"Поштовање различитости 
кроз заједничко друштвено 
дјеловање".

“Козарски вјесник” у Горњој Ламовитој

ИЗВОРСКА ВОДА СА 
ОБЛИЖЊЕ КОЗАРЕ

Горња Ламовита је подно Коза-
ре,  која је богата изворима воде. 
Драгоја Прпош  има извор воде 
одмах уз кућу. Присјећа се да је 
у Ламовитој прва школа била од 
камена уз коју је био бунар дубок 
30 метара. Наводи да су бројни 
мјештани долазили на тај бунар 
по воду. 

МЈЕСТО ПРВЕ КРАЈИШКЕ БРИГАДЕ И ШКОЛСТВА КОЈЕ ТРАЈЕ ДУЖЕ ОД ВИЈЕКА

ОБИЉЕЖЕН МЕЂУНАРОДНИ ДАН СОЦИЈАЛНОГ РАДА
Текст: М. Шодић

Текст: Бојана Мајсторовић

Храм Светог великомученика Димитрија Парох ламовитски Дарко Мамуза
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и Приједору, а неки бораве и у 
иностранству”, прича Прпош.
Додаје да ово мјесто има 
амбуланту породичне медицине, 
али да је потребно још улагати у 
овај крај.
„Потребно је завршити 
Друштвени дом чија је градња 
почела прије четири, пет година. 
Потребни су и  бољи путеви, али 
и уређење канала који пролази 
кроз Ламовиту. Можда би било 
добро покренути нека предузећа 
у којима би се људи запослили. 
Имамо пекару и фризерски салон, 
али потребно је још садржаја”, 
сматра он.
Прпош истиче да Ламовита 
има историјски значај,  јер је у 
њој формирана Прва крајишка 
пролетерска ударна бригаде.
„Ламовита је слободарски крај 
и мјесто великих бораца који 
су ишли у разне ратове.  Овдје 
је основана Прва крајишка 
пролетерска бригаде 21. маја 
1942. године. И одавде је кренула 
у далеки борбени пут,  те прешла 
цијелу бившу Југославију. Овдје се 
увијек окупљала војска и одавде 
кретала на разна ратишта за 
слободу српског народа”, наводи 
Прпош.

Ламовита је прије пет година 
добила и свој храм посвећен 
Светом  великомученику 
Димитрију. Јереј  Дарко Мамуза, 
парох ламовитски, прича да је 
храм подигнут и освештан 2017.  
године благословом епископа 
бањалучког Јефрема 
“Ово је предиван храм. Након 
дугог  периода овдје  је први  
пут 2017. зазвонило звоно. Храм 
је благослов Божији. Од оног 
момента када је храм саграђен 
и благословен  Ламовита је 
промијенила свој изглед. Храм 
је изграђен на најљепшем мјесту 
у селу и он је мјесто окупљања, 
не само  свештенства већ и 

вјерујућег народа. Молитва је 
разговор човјека са Богом, а ми 
овдје сусрећемо једни друге, 
разговарамо једни с другима, 

опраштамо једни другима и 
прилазимо Христу Господу”, 
поручује Мамуза.
Додаје да је поред храма 
прошле године почела изградња 
парохијске сале.
“Ове године ће бити настављена 
градња сале која ће такође бити 
мјесто сусрета,  јер се каже  да је 
црквена сала продужетак наше 
цркве”, каже Мамуза. 
Додаје да је иначе родом из 
ламовитске парохије,  те да му 
је и супруга са којом живи на 
породичном имању  такође из 
Ламовите.
„Заиста је посебан благослов 
бити свештеник са својим 
парохијанима, са својом 
породицом, кумовима, 
пријатељима и свима који су овдје. 
Имамо заиста једну заједничку и 
лијепу ријеч”, закључује он.
Мамуза предаје вјеронауку у 
Основној школи “Јован Дучић”. 
Истиче да је поносан на ђаке којих 
недјељама и за вријеме празника 
буде и по 100 на литургијама у 
новоизграђеном храму.

НА ПОЛА ПУТА ИЗМЕЂУ ДВА ГРАДА
Мјесна заједница Горња Ламовита и Горња Омарска се налази између  Приједора и Бањалуке.  Ово мје-
сто би према иницијативи Одбора  за оснивање општине Омарска, требало да уђе у састав те општине.

АУТО-ПУТ ПРОЛАЗИ 
КРОЗ СЕЛО
Мјештани Горње Ламо-
вите наводе да ће ау-
то-пут прелазити преко 
пола села. Док једни у 
њему виде шансу за раз-
вој, јер ће у овом мјесту 
бити и петља, има и оних 
мјештана којима није 
драго због  ауто-пута, јер 
сматрају да ће остати без 
кућа или пољопривред-
ног земљишта.

“Козарски вјесник” у Горњој Ламовитој

МЈЕСТО ПРВЕ КРАЈИШКЕ БРИГАДЕ И ШКОЛСТВА КОЈЕ ТРАЈЕ ДУЖЕ ОД ВИЈЕКА
Драгоја Прпош

Маринко Вучковац

Ламовита

ОШ Јован Дучић Ламовита
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Природа се буди, а ми као да падамо, већина 
би управо тако описала прољетни умор. 
Дужи дани захтијевају од нас већу количину 
енергије и прилагођавање другачијем 
биоритму, након помало успаване зиме. 
Те промјене могу бити стресне за 
наш организам, зато га је пожељно 
преконтролисати, савјет је љекара. 
"Савјет грађанима је ако осјете неке промјене, 
да се јаве породичном љекару. Да одраде 

основне прегледе и лабораторијске налазе. Уз 
то, добро је да буду и физички активни, јер 
свједоци смо да нагле промјене времена нису 
добре", каже др Борис Вујановић, интерниста.  

Прољеће је годишње доба када нас чекају 
бројне обавезе, а лакше и брже ћемо их 
завршити уз добру организацију, кажу 
психолози. 
"Прољеће доноси бројне обавезе које требамо 
завршити. Зато можда ми уствари само 
одлажемо те обавезе и то оправдавамо 
прољетним умором. А, уствари би требали 
више порадити на томе да се другачије 
испланирамо. Можда би тако утисак с 
доласком прољећа, био другачији", истиче 
Вања Дејановић, психолог.

Текст: Мирјана Шодић

ВИШЕ БОРАВИТИ НА ОТВОРЕНОМ
Сигурно вам је већ познато да боравак на от-
вореном може значајно утицати на побољ-
шање вашег расположења. Зато искористите 
сваки слободан тренутак да изађете вани у 
шетњу.

КАКО ДА 
ПОБИЈЕДИТЕ 
ПРОЉЕТНИ 
УМОР?

Након помало 
успаване зиме 
и питање

Представници Градске управе на симболичан начин 
обиљежили су први дан прољећа и Свјетски дан шума. У 
склопу акције ''Чисто прољеће'' подијелили су по садницу 
листопадног дрвета приједорским школама и вртићима. 
''Ово је врло лијепа акција коју спроводи Градска управа 
у сарадњи са школама. Треба да нам град буде зеленији, 
чистији. Љубија је средина гдје има доста шуме, али ни 
једно дрво не смета и свако које се посади добро ће доћи'', 
рекао је Никола Иветић, секретар Основне школе ''Младен 
Стојановић'' Љубија. 
Град Приједор већ трећу годину организује акцију ''Чисто 
прољеће'' у сарадњи са Комуналним услугама Приједор и 
Националним парком Козара. 
'' Саднице које смо поклонили су саднице каталпе, брезе 
и липе. Мало разноврсно, мало аутотохних врста, тако да 
могу дјеца једноставно да науче више о дрвећу'', додала 
је Тања Ећим, самостални стручни сарадник за заштиту 
животне средине. 
Грађани су позвани да сакупе отпад у својим насељима и 
парковима, на излетиштима и игралиштима и одложе га 
у контејнер. У оквиру акције организована је и наградна 
игра, а потребно је да учесници фотографишу површину 
прије или послије чишћења, те фотографију пошаљу на 
мејл адресу еко@prijedorgrad.org.

Текст: В.Нишевић

ОД ГРАДСКЕ УПРАВЕ САДНИЦЕ ДРВЕТА ЗА 
ШКОЛЕ И ВРТИЋЕ
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Мјештани сеоских подручја 
незадовољни су снабдијевањем 
електричном енергијом. 
Нестанци су учестали, 
посебно након временских 
непогода, а најкритичније је 
на ширем подручју Љубије. Из 
"Електрокрајине" поручују да не 
сједе скрштених руку. У плану 
је реконструкција далековода, а 
за обимнију обнову потребна су 
већа новчана средства. 
Нема седмице да не останемо 
без струје, каже Зорица Вукота 
из Шурковца. Стара и дотрајала 
електро-мрежа свакодневно 
прави проблеме мјештанима. 
За вријеме сњежних падавина, 
прошлог мјесеца, без струје су 
били и до десет дана. "Деси се 

да три до четири дана немамо 
струје. Шта ћемо, сналазимо се 
како знамо и умијемо", додаје 
Вукота. Ништа боље нису прошли 
ни мјештани сеоских подручја 
Крупе на Уни, Новог Града и 
Козарске Дубице. 
Да је ситуација најтежа на 
ширем подручју Љубије, 
потврдили су нам у 
приједорској Теренској јединици 
"Електрокрајине". У плану је 
реконструкција електро-мреже, 
али како истичу, средства којим 

располажу нису довољна за 
обимнију обнову. 
У оквиру инвестиционих 
планова, приоритет је 
реконструкција далековода 
Приједор-Козарац. "Други важан 
пројекат је везан за подручје 
Љубије. То подручје је у јако 
тешком стању и још увијек ради 
на шесткиловатном напону. 
Моја процјена је да би та 
реконструкација коштала три до 
четири милиона КМ", рекао је 
Драшко Љубичић, руководилац 

Теренске јединице Приједор 
"Електрокрајине". 

У Републици Српској поскупјела је и регистрација возила. Премија 
осигурања скупља је за 18, а трошкови регистрације за осам одсто.
Овакву одлуку у  осигуравајућим друштима правдају инфлацијом. 
Како истичу, повећане су цијене ауто-дијелова, а самим тим повећана 
је и сума одштете који  су исплатила осигуравајућа друштва.
"Чињеница је да осигуравајућа друштва већ пет година су ову врсту 
осигурања пласирала по цијени умањеној за 10 одсто. 2018. цијене 
су биле умањене за десет одсто. Обзиром да је цијена неке просјечне 
штете расла за 30 одсто, ово је корак на који су осигуравајућа друштва 
одговорила на ове захтјеве", рекао је Александар Топић, директор 
"Дунав осигурања".
Грађани негодују. Нова поскупљења су, кажу, удар на кућни буџет.

"Прије двије година моја регистрација је била 527 КМ, идуће године 
627 КМ, а сада ће бити 827 КМ. Сада даш једну плату за регистрацију 
аута", истакао је један Приједорчанин.
У удружењима за заштиту потрошача сматрају да нема оправдања за 
поскупљење регистрације аутомобила.
"Поготово што осигуравајућа друштва правдају то да немају довољно 
новца да исплате штету. Свједоци смо да они у току године исплате 
само неколико штета, јер они ће се оградити да исплате што мање 
штета, без обзира колико ми плаћамо осигуравајућим друштвима", 
каже Муриса Марић, извршни директор Удружења грађана "ДОН" у 
Приједору.
У Републици Српској се годишње региструје 460.000 возила.

"Електрокрајина" го-
дишње инвестира око 
25 милиона марака у 
дистрибутивну мре-
жу. За ову годину пла-
нирани су радови на 
далеководу од Новог 
Града до Крупе на Уни.

Текст: Мирјана Шодић

Текст: Б.Дакић

Проблеми дотрајале електро-мреже, мјештани незадовољни

Скупља регистрација возила

"НЕМА СЕДМИЦЕ КАДА НЕ НЕСТАНЕ СТРУЈЕ" 

!

НОВИ УДАР НА БУЏЕТ ГРАЂАНА

Регистрација возила

Дотрајала електро-мрежа 

Зорица 
Вукота: 

Сналазимо се 
како знамо и 

умијемо
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Шуме су непроцјењиве за 
животну средину, привреду, 
друштво и здравље, а угрожене 
су пожарима, штеточинама, 
сушама и неконтролисаном 
експлоатацијом, упозорава 
Форум Уједињених нација 
поводом Свјетског дана шума. 
Многи вјерују да се планинари 
првенствено баве организовањем 
похода и излета, међутим, њихов 
основни циљ је очување природе, 
истичу у Планинарском друштву 
"Клековача". 
"Сваке године организујемо 

акције уклањања смећа поводом 
Свјетског дана шума, Дана 
планете Земље и слично. Вјерујте 
да на Козари скупимо тоне отпада 
који људи неодговорно остављају 
у природи. У Националном 
парку нема насеља, дакле то 
смеће неко донесе са собом и 
баци у природу", рекао је Драшко 
Згодић, члан ПД "Клековача", 
Приједор, који апелује на грађане 
да се одговорније односе према 
природним богатствима. 
Ове године "Шуме РС" планирају 
да посаде 1.359.000 садница и 
то углавном аутохтоних врста 
садног материјала, као што 

су јела, смрча, бијели и црни 
бор и храст. Шуме су зелена 
маса која производи кисеоник 
и апсорбује угљен-диоксид. 
Умањују ефекат стаклене баште, 
али климатске промјене утичу 
на њихову виталност, док човјек, 
искориштавањем шумског 
богатства, смањује површине под 
шумом, истичу у Националном 
парку "Козара".
"Шуме су све више изложене 
разним штеточинама, биљним 
болестима, а климатске промјене 
умањују виталност шуме. Бојим 
се да ако наставимо угрожавати 
шуму, ми заправо несвјесно 

угрожавамо сами себе. Живот 
на планети је немогућ без шуме", 
рекао је Драган Ромчевић, шеф 
узгоја и заштите шума у НП 
"Козара". Ромчевић истиче улогу 
шума у заштити од поплава.
"Шуме ублажавају интензитет 
падавина, јер се огромна 
количина воде задржава у 
крошњама, у шумској простирци. 
На тај начин се смањује ерозија. 
Ако имамо квалитетне и добро 
очуване шуме, имаћемо мање 
штете од поплава, прије свега 
у равницама, а с друге стране, 
имаћемо здравију животну 
средину", рекао је он.

Текст: Деборах Совиљ

Обиљежен Свјетски дан шума

Свјетски дан шума, 21. март, прилика је да се укаже на значај очувања овог природног ресурса. Здраве шуме су кључне у борби против 
климатских промјена, али и за укупан живот на планети Земљи, поручују еколози. Само један хектар шуме, годишње произведе 800 
тона кисеоника. 

УГРОЖАВАЊЕМ ШУМА, ЧОВЈЕК УГРОЖАВА СЕБЕ

Свјетски дан шума обиљежава се од 
2012. године, а овогодишња тема је 
"Здраве шуме за здраве људе".

Под шумом и шумским земљиштем преко 50 одсто површине Српске Фото НП "Козара"

Кoзaрa je и oвe гoдинe 
угoстилa вeлик брoj 
плaнинaрa и љубитeљa 

прирoдe, нa 41. „Пoздрaву 
прoљeћу“. Maнифeстaциja 
кojу oргaнизуje Плaнинaрскo 
друштвo „Клeкoвaчa“ oкупилa 
je прeкo 1.500 плaнинaрa, из 54 
плaнинaрскa друштвa из БиХ, 
Србиje, Слoвeниje и Хрвaтскe.
И oни кojи су први пут oвдje, 
aли и oни кojи сe Кoзaри врaћajу 
пoнoвo, сaглaсни су у jeднoм. 
Oвo je прeлиjeпa плaнинa, a 

дoмaћини су фeнoмeнaлни.
„Вриjeмe je билo идeaлнo, a свaкa 
чaст и нaшим дoмaћинимa нa 
гoстoпримству.  Ja oвдje дoвoдим 
групу вeћ сeдми пут, a и oни су 
рeдoвни гoсти кoд нaс у Пeтрињи, 
нa плaнинaрскoj кeстeниjaди 
нa Хрaстoвичкoj гoри“,  кaжe 
Mилoш Црнкoвић из ПД „Зрин“ 
из Пeтрињe.
Чeтврти пут нa Кoзaру дoлaзи и 
Mиркo Toвшaк, из ПД „Mислињe“ 
у Кoрушкoj.
„ Нajвишe ми сe свиђa штo су 

дoмaћини љубaзни и примajу нaс 
кao брaћу.  Ja тo вoлим и у нaмa 
joш живи Jугoслaвиja кao приje. 
Били су и oни кoд нaс. Лиjeпo 
сe дружимo и уживaмo oвдje „,  
причa Toвшaк.
Стaрт je биo  у Рajкoвићимa, ишлo 
сe прeкo Кoзaрaчкoг кaмeнa, a 
крajњи циљ билa je Mрaкoвицa.
У Плaнинaрскoм друштву 
„Клeкoвaчa“ и вишe су нeгo 
зaдoвoљни кaкo je прoшao 
oвoгoдишњи „Пoздрaв прoљeћу“. 
Вриjeмe je билo идeaлнo, a 
пoсjeћeнoст изузeтнa.
„Људи вoлe Кoзaру и oвaj aмбиjeнт.  
И ми у свojим aктивнoстимa 
oбилaзимo свoje другaрe 
плaнинaрe, кaкo у зeмљи тaкo и у 
инoстрaнству, и нa oвaj нaчин oни 
нaмa узврaћajу пoсjeту. Узмимo 
дa ми у Слoвeниjу, нa Aлпe, 
идeмo пeт-шeст путa гoдишњe. Нe 
чуди дa oндa и oни рaдo дoлaзe 
нa Кoзaру“,  рeкao je сeкрeтaр 
„Клeкoвaчe“ Maркo Сaрић.
Нa циљу je плaнинaрe дoчeкao 
трaдициoнaлни ручaк, вojнички 
пaсуљ.

ПO 41. ПУT 

НA КOЗAРИ 

OДРЖAН 

"ПOЗДРAВ 

ПРOЉEЋУ"
Текст: З.Jелић
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У протеклих пет година, на 
подручју регије Приједор 
догодила се 91 саобраћајна 
незгода у којима су учествовали 
трактори. Тринаест особа 
је погинуло, од којих осам 
тракториста, три особе које су 
се превозиле на трактору и два 
возача путничког аутомобила, 
подаци су Полицијске управе 
Приједор. Смањење броја 
саобраћајних несрећа, један је 
од циљева кампање „Освјетлај 
образ, домаћине! Означи 
трактор жутим ротационим 
свјетлом“, у којој учествује 
МУП Републике Српске, са 
институцијама безбједности 
саобраћаја.
"Према статистичким 
показатељима, у задњих пет 
година дошло је до смањења 
броја саобраћајних незгода 
и страдалих лица, а то 
можемо захвалити сталним 
превентивним кампањама 

које службеници Полицијске 
управе Приједор спроводе у 
сарадњи са АМС РС, АМД и 
осталим субјектима који се 

баве безбједношћу саобраћаја", 
рекао је Дејан Вујчић, замјеник 
командира ПС за безбједност 

саобраћаја Приједор. 
Из полиције апелују на 
власнике трактора да не 
дозвољавају управљање овим 

возилима особама које немају 
право на то, и на површинама 
које нису намијењене за 

одвијање саобраћаја. 
"Трактористима, као и другим 
учесницима у саобраћају, 
препоручујемо да поштују 
саобраћајна правила и 
прописе, да морају имати 
регистроване тракторе, а на 
тракторима, поред упаљених 
свјетала којa се користе за 
освјетљавање пута или за 
означавање возила, морају 
имати жуто ротационо свјетло 
које треба бити упаљено у 
јавном саобраћају", рекао је 
Вујчић.

Регионални програм локалне демократије 
на Западном Балкану (РеЛОаД2) расписао је 
јавни позив за пријем волонтера у Градској 
управи.
В.д. начелника Одјељења за образовање, 
здравство, социјалну заштиту и 
пронаталитетну политику и демографску 
политику Оливера Брдар Мирковић каже 
да ће рад волонтера у Градској управи бити 
плаћен шест мјесеци и да постоји могућност 
да се њихов рад продужи.  „Улога волонтера 
је да у оквиру пројекта РеЛОаД2 , помогне 
око реализације самог пројекта , да оснажи 
сектор цивилног друштва кроз свој рад и да 
у административним пословима помогне 
координатору за РеЛОаД2 пројекат. Јавни 
позив налази се на сајту Града, објављен 
је у секцији позиви и доступан је свим 
грађанима“, навела је она.
Јавни позив за пријем волонтера у Градској 
управи отворен је до 28. марта. Пријаве се 
могу послати електронским путем уз помоћ 
линка који је у јавном позиву.
Регионални програм локалне демократије 
на Западном Балкан финансира Европска 
Унија. 

За непуна три мјесеца ове го-
дине, на подручју регије При-
једор догодиле су се три сао-
браћајне незгоде у којима су 
учествовали трактори и мо-
токултиватори, док су у упо-
редном периоду 2022. евиден-
тиране четири такве незгоде. 
Кампања „Освјетлај образ, до-
маћине! Означи трактор жу-
тим ротационим свјетлом“, 
траје до 31. марта.

Текст: Д. Совиљ

Текст: Бојана Мајсторовић

У току кампања "Освјетлај образ, домаћине!"

ЗА ПЕТ ГОДИНА, 91 НЕЗГОДА И 13 ПОГИНУЛИХ 

ЈАВНИ 
ПОЗИВ ЗА 
ВОЛОНТЕРЕ

Пропагандни летак кампање



Поводом почетка поста 
и наступајућег мјесеца 
Рамазана, у градском 
Позоришту одржана 
је манифестација ''У 
сусрет Рамазану'', коју 
традиционално организује 
Културно-умјетничко друштво 
''Осман Џафић'' из Приједора. 
У програму су учествовали и 
чланови хора ''Хармонија'' из 
Санског Моста. 
''Програм је био прожет 
са пуно духовне музике, а 
имали смо и приказ ифтара, 
традиционалног оброка 
који се спрема након дугог 
поста. Организатори смо ове 
манифестације већ дуги низ 
година, а ове године на бину 
је изашло око 80 учесника'', 
рекла је Алма Семанић, 
секретар КУД-а ''Осман 
Џафић''. 

Бењамин ефендија Хоџић, 
главни имам Меџлиса  
Исламске заједнице Приједор, 
рекао је да вјерници  са 
радошћу ишчекују мјесец 

Рамазан. Он је изразио 
задовољство омладином која, 
како је рекао,  из године у 
годину његује своју традицију. 
Први дан поста ове године 

почео је  23. марта, а 
Рамазански бајрам вјерници 
дочекују 21. априла. 
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Књижевник Мухидин Шарић 
каже да је срећан што је његов 
роман „Прва љубав - први 
пут“ добио годишњу награду 
Друштва писаца БиХ за 2021. 
годину.
Награда је овог мјесеца 
уручена Шарићу у Сарајеву.
„Жири је био састављен од 
компетентних људи. Жирију 
треба  вјеровати и ја сам 
повјеровао да је моја књига за 
2021. најбоља за дјецу“, каже 
он уз осмијех.
Додаје да је имао срећу да 
његова књига буде међу 
двије најбоље. Друга која је 
награђена је роман за одрасле 
„То сам ја“ Дамира Узуновића“.
Шарић прича да се у 
награђеном роману бави 
темом прве љубави која је дио 
дјечијег одрастања.
„Пубертет је период 
најзагонетнији у одрастању, 
када од дјетета треба да постане 
човјек. Док је мало дијете сви 
се вртимо око њега и нуткамо 
га. У каснијем периоду како 
одраста и постаје нека личност 
која испуњава своје „ја“ и 

његово 
„ ј а “ 
т р а ж и 
с в о ј е 
з а х т ј е в е 
па се и 
р о д и т е љ и 
мало засите, 
тај период 
је празан 
најчешће, то 
је период када 
дјетету требамо 
показати неки 
пут“, прича Шарић.
Додаје да у периоду 
адолесценције дијете 
искушава своје емоције 
размишља о њима, али да  оне 
најчешће остану скривене.
Подсјећа да је и своје 
књижевне почетке посветио 

писању за дјецу.
„Волим рећи да сам 
млад човјек,  ал 
да сам накупио 
доста година“. 
Моји почеци су 
у „Козарском 
вјеснику“, када 
смо постајали 
писци. Прву 
р е ц е н з и ј у 
н а п и с а о 

ми је Милош 
Априлски за књигу 

„Спава ли дан у мраку“. 
Писали смо за ту дјечицу из 

вртића и дјецу у том игривом 
периоду и моје пјесме су 
игриве, пуне радости, смијеха 
и пуне обрта, а касније можда 
уназада 10-20 година почињем 
размишљати и о овом периоду 
одраслијег дјетињства“, каже 
он.

Шарић је написао три романа 
за дјецу. Први је „Бенко“ , а 
други „Бајка о гаврану Гаку“ 
који је хвалоспјев природи.
„ Роман „Бенко“ је прошао 
незапажен код критичара, а 
по мом мишљењу је бољи од 
посљедња два. Роман „Бајка о 
гаврану Гаку“ је одмах добио 
награду „Мала вила“ која је 
престижна награда Издавaчке 
куће „Босанска ријеч“ из Тузле 
и био сам почашћен јер је то 
уједно и смишљена награда 
да би је та књига добила. Она 
се од тада редовно додјељује. 
Такође  2017. године та књига 
је добила награду сајма у 
Сарајеву као најбоља књига.“, 
подсјећа Шарић.
Роман „Прва љубав-прва 
пут“ Шарић је писао у „ја“ 
форми, али како каже није 
аутобиографски.

Текст: В.Нишевић

Текст: Бојана Мајсторовић

ОДРЖАНА МАНИФЕСТАЦИЈА '' У СУСРЕТ 
РАМАЗАНУ''

''У сусрет Рамазану''

„ПРВА ЉУБАВ- 
ПРВИ ПУТ“ 

најбоља дјечија књига 
у 2021. години

Годишња награда Друштва писаца БиХ за роман Мухидина Шарића
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Припремио: Зоран Јелић

Омасовљење чланства  и популаризација тениса биће 
у фокусу рада у наредном периоду, саопштено је након 
редовне годишње сједнице скупштине Тениског клуба 
„Др Младен Стојановић“.  Тенис у Приједору мора бити 
видљивији  и приступачнији,  јер тако ће се привући неке 
нове генерације.  
„Имаћемо неке акције по школама, и наставићемо да се на 
све начине боримо да привучемо што више дјеце. Желимо 
тенис приближити људима, дјеци. Да виде да је тенис 
као и сваки други спорт, врло пријемчив, интересантан и 
атрактиван. И мислим да ћемо у томе и успјети“,  рекао 
је предсједник такмичарске комисије овог клуба Небојша 
Радетић.  
Такође, више пажње биће посвећено оном такмичарском 
дијелу. 
„Стручно-такмчарска комисија је дала приједлог да идемо 
ка омасовљењу, ка том  такмичарком тенису и да ту буде 
већи фокус „, навео је предсједник скуштине ТК „Др Младен 
Стојановић“ Александар Миљешић.
Током дискусије могло се чути доста приједлога како  
унаприједити рад клуба, и то је нешто што треба поздравити, 
али идеје треба и реализовати, поручено је из управе. 
„ Врло корисна и  драгоцјена прилика,  јер су ту дугогодишњи 
тенисери  и спортски радници. И све примједбе и приједлози 
су нам водиља за наредни период. Јасно нам показују у 
ком правцу да градимо неке стратешке оријентације и шта 
да нам буду приоритети“,  навео је предсједни УО ТК „Др 
Младен Стојановић“ Горан Новић
На сједници су усвојени извјшетај о раду, финасијски 
извјештај, те извјештај такмичарске комисије за прошлу 
годину, а усвојени су и планови за 2023. годину.

ТК „Др Младен Стојановић“

ФОКУС НА 
ПОПУЛАРИЗАЦИЈИ ТЕНИСА

Kаратисти „Шодана“ узраста до 13 година учествовали су на 
Првенству Републике Српске које је одржано у Требињу. На 
овом такмичењу је учествовало 540 такмичара из 41 клуба 
из Републике Српске. Приједорски каратисти  освојили су 
четири медаље. Лидија Брезичанин освојила је злато, Данило 
Станковић сребро, док су Урош Рајилић и Тамара Брезичанин 
били бронзани
Они су постигнутим резултатима изборили за наступ на 
Првенству БиХ  које ће се одржати у Зеници крајем наредног 
мјесеца, гдје ће се знати и састав репрезентације за одлазак на 
Балканско првенство.

У крајишком дербију Прве лиге Републике Српске за кошаркаше  „Слобода 
‘73“ је у Новом Граду резултататом 72:69 побиједила „Приједор Спартак“. 
Домаћа екипа је прве двије четвртине ријешила у своју корист, а трећу су 
узели Приједорчани, док је посљедња била егал. Но, то је било довољно за 
побједу „Слободе“, у којој је најефикаснији био Вукић са 24 коша, пратио га 
је Подунавац са 15. У „Приједор Спартаку“ Станковић је убацио 33 коша, 
Лулић девет, а Иветић и Вученић по осам.
У наредном колу „Приједор Спартак“ биће домаћин  „Олимпу“ из Шековића,  
док „Слобода 73“ иде у госте код екипе „Дрина Принцип“ у  Зворник.

У дербију 17. кола Друге лиге Републике 
Српске- група  Запад ОФK „Брдо“ и „Борац“ 
из Kозарске Дубице одиграли су без 
голова. Али, резултат није право огледало 
ствари, јер је на овом мечу виђен добар 
фудбал, иако су мреже остале мирне. 
„Брдо“ може бити задовољно резултатом, 
јер су већ у првом полувремену остали са играчем мање, пошто је Бундало 
зарадио два жута картона.  У 53. Минути, и „Борац“ остаје без једног играча, 
јер је директан црвени картон зарадио Зец. 
„Борац“ је остао лидер Друге лиге, док „Брдо“ заузима седму позицију. У 
наредном  колу екипа са Хамбарина гостује код бањалучког „БСK“-а.

ЧЕТИРИ МЕДАЉЕ ЗА "ШОДАН"

"СЛОБОДА" СЛАВИЛА ПРОТИВ 
"ПРИЈЕДОР СПАРТАKА"

РЕМИ "БРДА" 
И "БОРЦА"
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Бик (21. април – 20. мај)

Планета Венера наставља да сија у спрези са вашим 
знаком, доносећи вам пуно љубави и емоција. Почев 
од петка, планета Марс ће поново бити активна у вашу 
корист, спремна да вам подари много снаге и енергије 
у наредном периоду. Дани у петак и суботу су посебно 
срећни, са прелијепим мјесецом у знаку заједно са 
Венером...спремите се да доживите сјајне емоције!

Ован (21. март – 20. април)

Драги Овнови, Јупитер и Меркур у коњукцији гарантују 
вам успијех и могућности сусрета, посебно на 
професионалном плану. Сриједа и четвртак ће бити 
посебно срећни захваљујући сјајном мјесецу, такође у 
конњукцији! Једина нескладна нота недјеље: планета 
Марс ће од петка обавити неповољан транзит који вас 
помало умори.

Шкорпија (23. октобар – 21. новембар)

Драге Шкорпије, опозиција планете Венере повезана је 
са конфликтима у односима, па се трудите да мирном 
комуникацијом побољшате однос са партнером. Од петка, 
од планета је наклоњен Марс који је повезан са снажном 
енергијом.

Вага (23. септембар – 22. октобар)

Драге Ваге, за ваш знак се наставља изазован период 
са професионалне тачке гледишта. Јупитер и Меркур 
у опозицији могу указивати на комуникацију са 
партнерима, па се постарајте да се опходите боље према 
другима. Можда сте некад под стресом, али то можете да 
исконтролишете.

Лав (23. јул – 22. август)

Ове недјеље планета Венера ће вам задати изазове: могли 
би се појавити разлози за разговор са вашим партнером... 
Најбољи дани да се мирније суочите са било којим 
проблемом биће сриједа, четвртак и недјеља. Свакако 
избјегавајте свађе како не бисте ризиковали да кажете 
нешто због чега бисте могли да пожалите. Добре вијести 
стижу на радном месту.

Водолија (20. јануар – 18. фебруар)

Драге Водолије, ове недјеље је Венера у неповољном 
положају, што се наводно према астролозима одражава 
на љубав. Трудите се да разбијете монотонију у вези, неке 
лепе промјене могу побољшати сваки однос. Срећнији су 
дани у сриједу и четвртак. Очекује вас обиље посла.

Близанци (21. мај – 20. јун)

Драги Близанци, ове недјеље ће планета Марс напустити 
ваш знак након веома дугог боравка, што вам је дало 
толико додатне снаге и енергије последњих мјесеци. Не 
брините, међутим: благотворни ефекти овог корака ће 
трајати дуго! Супер срећан мјесец у недељи, који обећава 
да ће бити посебно романтичан... Меркур и Јупитер су 
спремни да вам пруже велико задовољство на послу.

Стријелац (22. новембар – 21. децембар)

Коначно је стигао тренутак који сте чекали толико 
мјесеци: од петка планета Марс више неће бити у 
опозицији са вашим знаком! Мало по мало моћи ћете да 
повратите сву енергију коју вам је овај транзит лишио, 
поново откривајући и физичку и психичку снагу. Кладите 
се на срећне мјесечеве дане, оне у сриједу и четвртак, 
када можете направити сјајне промјене.

Девица (23. август – 22. септембар)

Ове недјеље ће коначно планета Марс, послије толико 
мјесеци у неповољном положају, поново бити активна 
у вашу корист! Добар опоравак енергије се очекује у 
наредним недјељама: осјећаћете се снажније и одлучније 
у борби. Венера у повољном положају пружа вам сву своју 
подршку на пољу осјећања.

Рибе (19. фебруар – 20. март)

Ваша недјеља почиње са два супер срећна дана, са 
Месецом у конњукцији! Изнад свега, то ће бити љубавна 
сфера која ће вам пружити велико задовољство, 
захваљујући и планети Венери која је спремна да 
подржи љубавни живот. Штавише, од петка ће планета 
Марс престати да буде неповољна, имаћете сјајну дозу 
енергије.

Рак (21. јун – 22. јул)

Да ли сте спремни да дочекате планету Марс у свом 
знаку? За вас почиње период великог енергетског 
опоравка: коначно ћете се поново осјећати снажним 
и уклонити изворе стреса! Меркур и Јупитер, и даље 
у неповољном положају, донијеће још неке препреке 
на послу, али ћете знати како да се носите са њима на 
најбољи начин. Венера вам се смије, спремна да вам 

пружи сву љубав коју заслужујете!

Јарац (22. децембар – 19. јануар)

Не дозволите да вас изазови савладају, контролишите 
ситуације својим способностима и талентима. Венера 
ојачава везу са партнером. Могуће је да ће неки дани 
бити напорни, али увијек има на чему можете да 
захвалите.

ВЕЛИКИ НЕДЈЕЉНИ ХОРОСКОП
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Први сунчани дани вријеме су 
за велику сезонску промјену 
унутар нашег ормара. Након 
погледа на прве прољећне 
колекције,  те модне трендове 
који ће обиљежити прољећне 
дане, вријеме је за почетак 
трансформације ормара.
Уз фармерке, које ћемо спојити 
с баш свим прољећним модним 
фаворитима, од мини-сукње 
и миди-хаљине до хлача и 
балонера, те хаљине које 
спајају тренди моделе и узорке, 
блуза с машном један је од 
најсвестранијих прољећних 
модела који ће једнако 
добро изгледати у лежерном, 
пословном и вечерњем издању.
Без обзира на трендове и сезону, 
блузе су се одувијек истицале као 

један од незаобилазних комада 
унутар сваког ормара. Од строгих 
кројева до женствених силуета 
наглашених софистицираним 
материјалима, блузе једнако 
добро изгледају у лежерној 
комбинацији с фармеркама, у 
комбинацији с одијелом као дио 
пословног изгледа или уз мини-
сукњу или миди-сукњу као дио 
вечерњег аутфита.
У посљедњих неколико сезона, 
умјесто за класичним моделима 
блуза, многи су посегнули за 
блузом која има и машну око 
врата. Осим софистицираног 
изгледа, блузе с машном 
одликује и моћ трансформације 
која профињеност машне њеним 
одвезивањем и раскопчавањем 
једног или два дугмића замјењује 
лежерним сексепилом.
Уз њихово најсвестраније 
издање у црној и бијелој боји, 
нова сезона блузе с машном 
обојила је тренди нијансама 
и узорцима - од шармантних 
тачкица до њежних зелених 
тонова, црвене боје те класичне 
комбинације небескоплаве боје 
с танким бијелим пругицама, 
али и класичних пастелних боја.
Понекад је тек један детаљ 
довољан да класичан комад 
претвори у атрактиван и 
шармантан, а код блуза такав 
детаљ могу бити управо машне 
- машна је један од оних детаља 
који сваком одјевном предмету 
даје посебну ноту, романтични 
призвук те вјечни chic дашак, 
стога није чудно да блузе с 
машном поновно постају 
омиљени дио нашег ормара.

ЕЛЕГАНТАН ОДЈЕВНИ 
КОМАД: ЖЕНСТВЕНЕ БЛУЗЕ 
С МАШНОМ ПРОЉЕЋНИ 
МОДНИ ТРЕНД

Текст: Н.Н.

КО НЕ БИ ТРЕБАО ДА 
ЈЕДЕ МЛАДИ ЛУК

Млади лук садржи витамине и минерале, фолну киселину, 
гвожђе, хранљива влакна и хранљиве састојке.
Захваљујући његовом јединственом саставу смањује упале у 
организму и јача имунитет. Љекари га препоручују за исхрану 
људи са многим обољењима.
"Поред тога што садржи витамине и минерале, на примјер, 
витамин Ц, витамине Б групе, влакна, садржи флавоноиде, 
који дјелују као антиоксиданти, смањују упалне процесе у 
организму. Најчешће дјелују на кардиоваскуларне процесе, 
дијабетес и онколошка обољења. Такође, лук позитивно утиче и 
на имунитет", рекла је Нефедова у интервјуу, преноси Најжена.
Она наводи и да лук помаже и у снижавању уноса соли у 
организам. Без обзира на све, лук не треба користити као лијек 
који се конзумира само онда када је човјек болестан. Њега треба 
редовно јести како би превентивно утицао у борби са болестима, 
сматра нутрициониста.
"Једини проблем је задах, али не из уста, већ из коже, јер се мирис 
лука излучује кроз поре", појаснила је Нефедова.
Међутим, неки људи не могу да сваре млади лук.
"Млади лук је потребно ограничено конзумирати ако имате 
осјетљив желудац, ако болујете од гастритиса или имате 
киселину. Међутим, то не значи да га не треба уопште јести, 
већ је потребно уносити оне количине лука које пријају вашем 
организму", рекла је она.
Како би лук остао свјеж и не би губио корисна својства, потребно 
га је чувати у фрижидеру и одвојити стабљике лука једну од 
друге, закључила је дијететичарка.
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Н А Р Е Д Б У
О ПРОВОЂЕЊУ МЈЕРА ПРОЉЕТНЕ СИСТЕМСКЕ 

ДЕРАТИЗАЦИЈЕ НА ПОДРУЧЈУ ГРАДА ПРИЈЕДОРА

Број: 02-404-19/23
Датум: 17.03.2023. године

На основу члана 82. став 3. Закона о локалној самоуправи („Службени гласник 
Републике Српске“ бр:97/16, 36/19 и 61/21) и члана 89. Статута Града Приједор 
(„Службени гласник Града Приједор“ бр.12/17), Градоначелник  Града Приједор   
д о н о с и

Члан 1.
Наређује се провођење мјера прољетне 
системске дератизације на подручју 
града Приједора, која ће се извршити у 
периоду од  20.03 - 20.04.2023. године.

Члан 2.
Обавезном прољетном системском  
дератизацијом  ће се сходно Уговору 
број: 02-404-21/22 од23.05.2022.
године, третирати сљедећи објекти:
1.објекти којима газдује Град Приједор,
2. предшколске и школске установе, 
вјерски и сакрални објекти,
3. јавне зелене површине и паркови,
4. отворени и затворени канали,
5. канализациона мрежа,
6. депоније смећа,
7. заједничке просторије стамбених 
зграда колективног становања,
8. трговинске, угоститељске и занатске 
радње, производни погони, складишта 
хране  и
пољопривредних производа, млинови, 
кладионице и други пословни објекти и
9. објекти предузећа и јавних установа.

Члан 3.
Трошкови извођења системске 
дератизације из претходног члана 
Наредбе, који се односе на тачке 
1.,2.,3.,4.,5.,6., падају на терет средстава 
планираних у буџету Града Приједор. 
Трошкови системске дератизације 
објеката из члана 2. Наредбе, који се 
односе на тачке 7.,8. и 9. падају на терет 
власника , односно корисника објекта/
субјекта који управљају и одржавају 

исте, а који су обавезни спровести 
дератизацију у периоду наведеном у 
члану 1. ове наредбе.

Члан 4.
 Прољетну системску дератизацију ће 
извршити „ ЕКО- Бел“ д.о.о. Лакташи из 
Лакташа. 

Члан 5.
Надзор над извођењем мјера обавезне 
прољетне системске дератизације на 
подручју града Приједора, вршиће 
здравствена инспекција у сарадњи 
са пољопривредном инспекцијом, 
Градске управе Приједор, која ће, у 
случају непридржавања ове наредбе, 
поступити у складу са одредбама члана 
59. став 1. тачка 6) Закона о заштити 
становништва од заразних болести ( 
„Службени гласник Републике Српске,“ 
бр: 90/17, 42/20, 98/20 и 63/22).

Члан 6.
Ова наредба ступа на снагу даном 
доношења, а објавиће се у листу 
„Козарски вјесник“, на Радио телевизији 
Приједор,  на званичном сајту Града 
Приједор, као и другим погодним 
мјестима у Приједору, Омарској, 
Љубији и Козарцу, као и другим 
насељеним мјестима најмање три 
дана прије извођења мјера прољетне 
системске дератизације на подручју 
града Приједор.

Замјеник  Градоначелника 
Жарко Ковачевић
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МАЛИ  
ОГЛАСИ

Издајем кућу у 
улици Милана 
Врховца. Све 
информације 
на телефон: 
065/417-935

Дана 31.3.2023. навршава се 40 дана од смрти 
нашег драгог супруга и оца

МИЛАНА-МИКИЈА ГЊАТИЋА
У суботу, 25.3.2023. посјетићемо његов гроб у 11 
часова. Његова доброта и племенитост остаће 
заувијек у сјећању његових најмилијих.
Супруга Нада и синови Драган и Далибор.

17831

Дана 30.3.2022. престало је да куца срце нашег 
драгог

ДРАГЕ (Стојана) ГРБИЋА
(1950-2022)

Сви твоји су били у стану и дуго ... тужно и радосно  ...
Ми одрасли свјесни, али твоји унучићи Петра, Никола, Мара 
и Ружица твоју слику љубе, а деда Драгу и данас спомињу. 
Тужни су твоји Милка, син Стојан, кћи Николина, сестре Ђуја 
и Зора, снаха Анита, зет Југослав, породица Мишковић те 
остала родбина и пријатељи. 0001

Дана 21.3.2023. у 63 години живота преминула је 
наша драга и вољена супруга, мајка и бака

ЉИЉАНА ЛУКАЧ
Сахрана миле нам Љиљане обавиће се у суботу, 25.3.2023. на 
гробљу Пашинац.
Прерано и без поздрава си нас напустила, али нашу љубав према 
теби ни смрт не може да прекине. Нека те анђели чувају, а ми ћемо 
у срцима заувијек да те носимо и волимо.
Ожалошћени: супруг Душан, син Раденко, кћерка Свјетлана , снаха 
Ивана, зет Бојан и унучад: Милош, Софија, Луна и Нора. 17841

Дана 25.3.2023. навршава се тужна 
година како нас је напустио наш драги

ДАВОР ВРХОВАЦ

Вријеме које пролази не лијечи 
тугу, живјећеш у нашим срцима док 
постојимо.Са поносом те помињемо и 
чувамо од заборава .
Твој син Срђан, мајка Рајка, брат Горан 
са породицом. 17834

Сјећање на нашег Драгу

ДРАГО ГРБИЋ
(1950-2022)

Недостајеш нам у нашем дружењу!
С поштовањем породица Јевтић.

0001

Дана 25.3.2023. навршава се година дана од 
смрти драгог

ДАВОРА ВРХОВЦА

Недостајеш нам много, али те са поносом чувамо у нашим срцима и 
мислима.
Од стрица Бошка са породицом. 17834

Дана 25.3.2023. навршава се 40 тужних дана 
од смрти нашег драгог

БРАНКА ВИДОВИЋА

Нека те анђели чувају а ми ћемо у срцима за-
увијек да те носимо и волимо.
Твоји : супруга Јасминка, синови Горан и Зо-
ран са породицама и Јадранко.

17840

Тужно сјећање на нашег 
драгог зета и пашанца

МИЛАНА-МИКИЈА 
ГЊАТИЋА

Његов драги и племенити 
лик и доброта остаће 
трајно у нашем сјећању.
Његови: Лела, Брацо и 
Драган.

17831

Издајем 
двособан стан 
у центру града. 
Информације 
на телефон: 
066/780-464

СЛУШАЈТЕ "РАДИО ПРИЈЕДОР" 
ОНЛАЈН 

www.kozarski.com
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Дана 10.3.2023. преминуо је мој брат

МИЛАН КОС
(1949-2023)

Почивај у миру брате мој једини.
Обрад и Милка.

17838

Дана 16.3.2023. након кратке и тешке болести престало је да куца 
срце нашег вољеног и никад прежаљеног оца, супруга, сина и 
дједа

ЗОРАНА РАДИШИЋА
(1956-2023)

Превелика је туга и бол коју си оставио иза себе али твој 
племенити лик, доброта и љубав коју си нам пружао заувијек 
ће остати у нашим срцима. Твоје кћерке Зорана и Горјана, 
супруга Драга, мајка Зора, зетови Роби и Саша, унучад: 
Анђела, Андреј, Теодор и Софија. 17842

Дана 27.3.2023. навршава се тужна 
година од смрти наше драге и вољене

БРАНКЕ ЉУБОЈА

Увијек ћеш нам бити у мислима.
Твоји: Синиша, Александра и Лазо.

17823

РУЖА  (рођ.Стојановић) 
БАНОВИЋ

(28.3.2008-28.3.2023)
Моја Веве,
Прошао је цијели један живот откад ниси ту. 
Живот ме истргнуо из твог крила, али никада из 
твоје љубави, зато си са мном у сновима. Жао ми 
је што у том истом крилу не можеш да држиш 
моју лијепу Ружицу, твоју унуку.
Воли те заувијек твој Ћиро. 

Мирјана и Хајди.
17837

Дана 30.3.2023. навршава се тужна и болна 
година од смрти моје мајке

ДРАГИЊЕ-ДРАЈЕ ГАВРАНОВИЋ

Драга мајко, не постоји тренутак који доно-
си заборав, нити сјећање у коме тебе нема. 
Остала је велика празнина и понос што си 
била моја мајка. У суботу, 25.3.,2023. је го-
дишњи помен на мјесном гробљу, па позивам родбину и пријатеље 
да нам се придруже.
Твоја кћерка Рада са породицом. 17832

ДАРКО (Ђуре) ОДИЦКИ
(29.3.2013-29.3.2023)

Десет година туге и патње, сваки дан је тежи 
и болнији.
Пуно те воле твоја Дренчи, брат Дражен и 
Ивона.

17836

ЂУЈА ГОРОЊА

Послије три године све нам више недостајеш.
Почивај у миру.
Твоји најмилији.

17835

Дана 20.3.2023. 
навршило се пет тужних 
година од смрти наше 

драге

МИЛКЕ 
ХРВАЋАНИН
(1955-2018)

С љубављу и поштовањем чувамо те од заборава. 
Вјечно ћеш живјети у нашим срцима .
Син Ненад, снаха Драгана , унуке Ивана, Анђела и 
Мартина, праунучад Марија и Данило.

17839

Дана 20.3.2023. 
навршило се пет тужних 
година од смрти наше 

драге

МИЛКЕ 
ХРВАЋАНИН
(1955-2018)

С љубављу коју смрт не прекида живјећеш вјечно 
у срцима својих најмилијих.
Син Предраг, снаха Бранкица, унуке Милица и 
Маја.

17839

Дана 29.3.2023. навр-
шава се десет година од 
смрти нашег вољеног

ДАРКА ОДИЦКОГ

Недостајеш...
Супруга Младена, 

кћерке Калина 
и Анђела са 
породицом.

17836

In memoriam

МИЛКА 
МАКАЊИЋ
(1935-2018)

Увијек у нашим 
мислима

Твоји намилији.

17833

Дана 22.3.2023. 
навршиле су се 

четири године како 
није са нама наш

С великом љубављу и поносом чуваћемо сјећање 
на вас.
Ваши: син Стојан и кћерка Милена са породицама.

17830

ЧЕДО МАНДИЋ МИРА МАНДИЋ

Дана 28.3.2023. 
навршава се пет 

година како није са 
нама наша
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РУKОМЕТАШИ 
„ПРИЈЕДОРА“ 

ТРИЈУМФОВАЛИ 
У БАЊАЛУЦИ

Нову побједу уписали су рукометаши 
„Приједора“, који су са 32:29 славили 
против екипе „Борац Мтел 2“. Прво по-
лувријеме боље су одиграли Бањалуча-
ни, и ријешили га у своју корист, па се 
на одмор отишло са 19:16 на семафору.
Међутим, друго полувријеме доноси 
другу причу и одличну игру „Приједо-
ра“.  Највећи допринос у заслуженом 
преокрету дали су Ђаковић са 12, Kец-
ман са осам, те Шкарић са седам голова. 
Такође, одличну партију је имао голман 
Kрагуљ, са чак 20 одбрана.
Ово је шеста овосезонска побједа "Прије-
дора" у Другој лиги РС.
У наредном колу Приједорчани дочекују  
Омладински  рукометни  клуб  “Бања 
Лука”, лидера Друге лиге.

Припремио: Зоран Јелић

„ОМАРСKА“ САВЛАДАЛА „ПОДРИЊЕ“
Фудбалери „Омарске“ су на свом терену, резултатом 1:0, славили против „Подриња“, 
у сусрету 19. кола Прве лиге РС. Стријелац јединог гола био је Граховац у седмој 
минути. Услиједили су након тога и покушаји Растоке и Kопање, али се на одмор 
отишло без голова. Тако је остало до краја, једне тврде, утакмице.
Био је ово  директан окршај ривала за опстанак у прволигашком 
друштву, и „Омарска“ је повећала предност над „Подрињем“ 
на пет бодова.
Треба напоменути да су трибине у „Омарској“ 
и овај пут биле пуне.
У наредном колу чека их 
гостовање код другопласиране 
“Слободе” из Новог Града.

Екипа „Груда“ лако је савладала приједор-
ску „Миру“ у 15. Kолу  Премијер лиге БиХ. 
Груђанке, које не знају за пораз ове сезо-
не, прво полувријеме су ријешиле у своју 
корист са резултатом 24:13. У другом полувремену играли су са комбинованом поставом, 
али побједа није била упитна. 
Овог викенда гост „Мире“ је екипа „Хаџића“, која заузима другу позицију на табели.

Елена Торбица, 
чланица Тениског 
клуба "Др Младен 
Стојановић", При-
једор, боравила је 
од 6. до 12. марта 
у Берну, гдје је уче-
ствовала на Те-
ниској академији 
“Michel Kratochwil”. 
Тениска академија ор-
ганизовала је Првен-
ство Берна за јуниор-
ке 
до 16 година, на којем 
је учествовала и приједорска тенисерка и ос-
војила прво мјесто у узбудљивом финалу пуном 
преокрета. Побиједила је домаћу тенисерку Ј. Реy  
резултатом 1:6, 6:4, 10:3 по сетовима.

“Слога” из Српца са 3:3 славила је против екипе ФСА, у 17. Kолу Друге лиге РС – 
група Запад.  Гости су до вођства дошли већ у седмој минути, голом Kондића. 
У самом финишу првог полувремена, у судијској надокнади, Њежић погађа 
за 2:0.
У другом полувремену домаћи смањују предност “Слоге” голом Kовачевића. 
Али, гости су поново имали среће у судијској надокнади, па пред сам крај 
утакмице коначан резултат поставља Kарамехић.
Са осам побједа, три ремија и шест  пораза ФСА Приједор заузима шесто мје-
сто на табели . У наредном колу они ће бити  гости “Прогреса” из Kнежева.

“СЛОГА” УЗЕЛА БОДОВЕ ФСА

Екипа „Рудар Приједора“ поражена је 
резултатом 1:0 од стране „Лакташа“, у су-
срету 19. кола Прве лиге РС. Једини гол 
на утакмици постигао је Марковић у 25. 
минути, искористивши асистенцију Џом-
бића. Пред крај првог полувремена Де-
моњић је одлично шутирао, али је и гол-
ман домаће екипе Kнежевић исто тако 
добро одбранио, и спријечио изједнача-
вајући погодак.
Од 55. минуте „Рудар“ је играо са играчем 
мање, будући да је Сајак зарадио други 
жути картон.  И једна и друга екипа има-
ле су још  прилика, али мреже су остале 
мирне.
У наредном колу, које се игра у суботу 25. 
марта, “Рудар” дочекује “Текстилац”.

БОДОВИ ОСТАЛИ У 
“ЛАKТАШИМА”

ТЕНИС: EЛЕНА 
ТОРБИЦА 
ОСВОЈИЛА 
ТУРНИР У БЕРНУ

„ГРУДЕ“ ПРЕЈАKЕ 
ЗА „МИРУ“


